
                                                                                          

Protokół z obrad 

XXIX Sesji Rady Gminy Gostynin 

z dnia 11 lutego 2021 roku. 

 

 

Stan Rady Gminy - 15 radnych  

Obecnych - 12 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu.  

Zaproszeni i goście w/g listy obecności  

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

Zastępca Wójta – Paweł Goliszek  

Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska  

Zastępca Skarbnika – Iwona Rosiak  

Prawnik  - Konrad Wypych 

Obecność radnych wg. listy obecności 

 

Do punktu 1-go.  

Otwarcie sesji o godz. 12.40 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak.  

Serdecznie witam wszystkich Państwa na XXIX Sesji Rady Gminy Gostynin, otwieram obrady sesji. 

Witam wszystkich Radnych, witam Pana Sołtysa, przedstawicieli organu wykonawczego  w osobach, 

Zastępcy Wójta Gminy Gostynin Pana Pawła Goliszka, Zastępcę Skarbnika Gminy Gostynin Panią 

Iwonę Rosiak, Sekretarz Gminy Gostynin Panią Marzenę Bulińską, adwokata Pana Konrada Wypycha,  

gminnego informatyka Pana Jacka Piotrowskiego, Kierownika SO Pana Krzysztofa Czerwińskiego, 

otwieram obrady sesji i stwierdzam prawomocność tych obrad na podstawie listy obecności. 

Czy do przedstawionego porządku obrad są jakieś propozycje zmian?  

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, z uwagi na to, że w ostatnich dniach 

zaistniała taka wątpliwość odnośnie być może potrzeby przemyślenia jeszcze raz projektu uchwały 

zagospodarowania przestrzennego dla wsi Strzałki, proponuję wobec tego  zdjąć z porządku obrad     

pkt. 10 i pkt. 11. pkt. 10 tj. Podjęcie uchwały w sprawie: uchylenia uchwały Nr 101/XIII/2019 Rady Gminy 

Gostynin z dnia 30 października 2019 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obszar części wsi Strzałki, gmina Gostynin, w części nieobjętej 

rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody Mazowieckiego znak: WNP-I.4131.215.2019.JF z dnia 

11.12.2019 r., oraz pkt. 11 zdjąć z porządku obrad; Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Strzałki gmina 

Gostynin. Proszę, to właściwie z Urzędu o dodanie nam jeszcze, z uwagi na to, że w ostatnich dniach 

podjęliśmy takie wątpliwości i danie nam czas może do następnej sesji, wtedy na pewno te sprawy 

wrócą pod obrady Rady Gminy Gostynin. O te dwie sprawy proszę. Dziękuję. 



Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo Panie Wójcie, ja jeszcze 

przedstawię swoją propozycje  zmian do porządku obrad, a mianowicie w pkt. 5  czyli w Podjęciu 

uchwały Budżetowej proponował bym zmienić podpunkt  o nazwie: przedstawienie opinii Wójta  w 

sprawie opinii komisji Rady, tj. taki niepotrzebnie wprowadzony pkt. ponieważ on wynika bezpośrednio  

z dyskusji, a także proponuje wprowadzić w pkt 13, troszkę on zmieni kolejność bo usuniemy 2 

powyższe pkt. proponowane przez Pana Wójta, nie mniej jednak proszę o wprowadzenie takiego pkt. 

jak;  Wnioski wypracowane przez Komisje Rady, w pkt. kolejnym po odpowiedziach na interpelacje i 

zapytania Radnych. 

Czy do przedstawionego porządku obrad są jeszcze jakieś propozycje, bądź wnioski? 

Radni proponowany porządek obrad zaopiniowali pozytywnie - 12 głosami za. 

Radni przyjęcie nowego porządku obrad po zmianach  zaopiniowali pozytywnie - 12 głosami za.  

 

Do punktu 2-go. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Roman Murawski złożył 1 interpelację 

1. Panie Wójcie dzisiaj rozmawialiśmy już na komisji Rozwoju Gospodarczego, w związku z wpłynięciem 

tego pisma od Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Miałkówek – Budy Lucieńskie, prosiłbym oficjalnie o 

wyremontowanie drogi na działce numer 94, Jeżeli oczywiście pozwolą na to warunki atmosferyczne i 

przy zakupie tego kruszywa. Przy okazji chciałbym zwrócić uwagę,  że nie tylko ta droga jest w kiepskim 

stanie względu teraz na tą zimę  mamy jak mamy. Chciałbym aby jakaś komisja powstała, czy ktoś z 

Zakładu Komunalnego w Solcu i segregował by takie drogi nie tylko u nas na moim terenie ale w całej 

gminie żeby to realizować żeby to kruszywo nie poszło w jedną miejscowość tylko najpotrzebniejsze 

drogi zakwalifikować je i wyremontować z bieżącego utrzymania dróg. Dziękuję. 

Radna Jolanta Sulma złożyła 2 interpelacje: 

1.  Ja poproszę o taką informację z Urzędu Gminy jak wygląda sprawa dotycząca połączenia drogi 

naszej drogi gminnej z drogą wojewódzką numer 573 to jest droga do  Skoki Kiełpieniec, sytuacja trwa 

już 3,4 lata i tam sprawy były już rozpoczęte i chciałabym wiedzieć jak sprawy dalej czy już ta droga 

będzie połączona,  czy coś przeszkadza i oczekują też tego mieszkańcy tamtych miejscowości.  

2. W tej sprawie też chciałabym mieć informację bo rozmawiałam na temat z Panem Wójtem, 

mieszkańcy  w budynku po szkole, też jest to budynek mieszkalny i tam też jest potrzebny remont, Też 

chciałabym prosić co dalej bo wiem że Pan Wójt chciał do budżetu włożyć z bieżących spraw żeby to 

naprawić i to też już długo trwa około 2 lat i mieszkańcy proszą się o wymianę stolarki okiennej i też o 

docieplenie bo jest zaczęte do docieplenie tego budynku i też nie jest skończone. Jeżeli ta sprawa 

Chciałabym wiedzieć dotycząca tego budynku ponieważ jeżeli nie to to będę składała wniosek o to. 

Dziękuję. 

Radny Stanisław Wasiński złożył 1 interpelację: 

1. Panie Wójcie po prostu teraz wiadomo przez te opady te drogi tak się popsuły, tym bardziej 

zgłaszałem o dokończenie tego chodnika w czasie tych roztopów, wiadomo że na chwilę obecną  nic 

nie zrobimy, ale jeżeli by troszeczkę puściło i przyszedłby ten gruz to prosiłbym bardzo o załatanie tych 

dziur. Dziękuję. 



 

 

Radny Piotr Lemański złożył 2 interpelacje:  

1.Panie Wójcie ja też bym prosił odnośnie drogi od skrzyżowania do tej pierwszej drogi w Gorzewie  na 

wysokości remizy, na tej drodze asfaltowej, tam z tej budki po prostu ścieka woda do tej strugi, tam na 

poboczu w jednym miejscu powstała wyrwa wy asfaldzie, po prostu załamał się asfalt i ja myślę że 

gdyby był ten gruz to trzeba by było na tym odcinku pierwszego  asfaltu te pobocza podnieść i jak coś 

cięższego najedzie na krawędź to asfalt pęka.  

2. Panie Wójcie kolejny temat to też na tym samym odcinku i też na odcinku tego nowego asfaltu który 

był budowany w kierunku Białych Źródeł tam jest kilka drzew i konary wystają na jezdnię, już kierowca 

autobusu mi to zgłaszał, jeżeli by byłaby jakaś ekipa żeby po prostu przyciąć te zarośla  to jadę służę 

swoją pomocą jako sołtys i też myślę aby to załatwić. Dziękuję. 

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy Gostynin. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, składam Sprawozdanie z 

działalności Wójta za okres międzysesyjny tj. od 17 grudnia 2020r. do 10 lutego 2021r. 

W okresie sprawozdawczym Wójt wydał 30 Zarządzeń: 

 

Lp. Nr 

zarządzenia 

Data wydania Treść zarządzenia 

1 192 17.12.2020r. w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i 

wydatków Urzędu Gminy Gostynin na 2020r. 

2 193 18.12.2020r w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

 na 2020 rok 

3 194 18.12.2020r w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i 

wydatków Urzędu Gminy Gostynin na 2020r. 

4 195 21.12.2020r w sprawie: wcześniejszej wypłaty wynagrodzenia za miesiąc 

grudzień 2020r. dla pracowników administracji i obsługi szkół, 

dla których organem prowadzącym  jest Gmina Gostynin. 

5 196 21.12.2020r w sprawie: powołania komisji odbiorowej zamówienia na 

przedmiot zamówienia pn. „ Przebudowa dróg gminnych na 

terenie Gminy Gostynin”. 

6 197 28.12.2020r w sprawie: organizacji pracy Urzędu Gminy Gostynin w związku 

ze stanem epidemii. 

7 198 29.012.2020r w sprawie: przeprowadzenia spisu z natury w kasie Urzędu 

Gminy Gostynin. 

8 199 30.12.2020r. w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i 

wydatków Urzędu Gminy Gostynin na 2020r. 

9 200 31.12.2020r. w sprawie : zatwierdzenia Planu audytu wewnętrznego na 



2021r. 

10 201 31.12.2020r. w sprawie: wprowadzenia w Gminie Gostynin Procedury 

realizacji obowiązków w zakresie identyfikacji schematów 

podatkowych oraz przekazywania informacji o schematach 

podatkowych. 

11 202 31.12.2020r. w sprawie: zmiany regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy 

Gostynin. 

12 203 31.12.2020r. w sprawie: upoważnienia pani Katarzyny Tomczak pełniącej 

obowiązki kierownika Referatu Gospodarki Odpadami do 

podpisywania pism i poświadczania dokumentów za zgodność 

z oryginałem dokumentów. 

13 204 31.12.2020r. w sprawie: : upoważnienia pani Katarzyny Tomczak pełniącej 

obowiązki kierownika Referatu Gospodarki Odpadami do 

załatwiania spraw z zakresu administracji publicznej. 

14 1 04.01.2021r. w sprawie: udzielenia pani Ilonie Dan – Dyrektorowi Szkoły 

Podstawowej w Lucieniu pełnomocnictwa do zawierania  umów 

na odbiór odpadów komunalnych w zakresie działalności 

kierowanej jednostki 

15 2 04.01.2021r. w sprawie: udzielenia pani Ewie Wachowicz – Dyrektorowi 

Szkoły Podstawowej w Sokołowie pełnomocnictwa do 

zawierania  umów na odbiór odpadów komunalnych w zakresie 

działalności kierowanej jednostki. 

16 3 04.01.2021r. w sprawie: udzielenia pani Elżbiecie Koryckiej – Dyrektorowi 

Szkoły Podstawowej w Sierakówku pełnomocnictwa do 

zawierania  umów na odbiór odpadów komunalnych w zakresie 

działalności kierowanej jednostki. 

17 4 04.01.2021r. w sprawie: udzielenia pani Małgorzacie Żuber – pełniącej 

obowiązki Dyrektora Szkoły Podstawowej w Teodorowie 

pełnomocnictwa do zawierania  umów na odbiór odpadów 

komunalnych w zakresie działalności kierowanej jednostki. 

18 5 04.01.2021r. w sprawie: udzielenia panu Tadeuszowi Fijałkowskiemu – 

Dyrektorowi Szkoły Podstawowej w Zwoleniu pełnomocnictwa 

do zawierania  umów na odbiór odpadów komunalnych w 

zakresie działalności kierowanej jednostki. 

19 6 04.01.2021r. w sprawie: udzielenia panu Pawłowi Pilichowiczowi – 

Dyrektorowi Szkoły Podstawowej w Białotarsku pełnomocnictwa 

do zawierania  umów na odbiór odpadów komunalnych w 

zakresie działalności kierowanej jednostki.  

20 7 04.01.2021r. w sprawie: udzielenia pani Marzennie Kozłowskiej – Dyrektorowi 

Szkoły Podstawowej w Emilianowie pełnomocnictwa do 



zawierania  umów na odbiór odpadów komunalnych w zakresie 

działalności kierowanej jednostki. 

21 8 04.01.2021r. w sprawie : udzielenia pani Annie Wojciechowskiej – 

Dyrektorowi Szkoły Podstawowej w Solcu pełnomocnictwa do 

zawierania  umów na odbiór odpadów komunalnych w zakresie 

działalności kierowanej jednostki. 

22 9 15.01.2021r. w sprawie: organizacji transportu osób mających trudności w 

samodzielnym, dotarciu do punktu szczepień przeciwko 

wirusowi SARS-CoV-2, w tym  osób niepełnosprawnych. 

23 10 21.01.2021r. w sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 

stanowiącej działkę nr 94/6 o powierzchni 0,22 ha położonej na 

terenie wsi Budy Lucieńskie. 

24 11 21.01.2021r. w sprawie: organizacji pracy Urzędu Gminy Gostynin w związku 

ze stanem epidemii. 

25 12 22.01.2021r. w sprawie: sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w 

Zarządzeniu Nr 189 z dnia 16 grudnia 2020r. Wójta Gminy 

Gostynin dotyczącego rezygnacji z prawa pierwokupu 

nieruchomości stanowiącej działki nr 61/9 i 61/10 o łącznej 

powierzchni 0,2936 ha położonej na terenie wsi Helenów gm. 

Gostynin. 

26 13 22.01.2021r. w sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 

stanowiącej działkę nr 134/18 

o powierzchni 0,1501 ha i 1/12 udziału w działce nr 134/8 o 

powierzchni 0,3743 ha  położonej na terenie wsi Miałkówek. 

27 14 25.01.2021r. W sprawie: powołania Gminnego Biura Spisowego i 

wyznaczenia zastępcy Gminnego Komisarza Spisowego. 

28 15 29.01.2021r. w sprawie: ustalenia terminów przeprowadzenia postepowania 

rekrutacyjnego i postepowania uzupełniającego, w tym 

terminów składania dokumentów do punktów przedszkolnych, 

oddziałów przedszkolnych i klas pierwszych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Gostynin na rok 

szkolny 2021/2022. 

29 16 29.01.2021r. w sprawie: dostosowania zasad rachunkowości. 

30 17 01.02.2021r. w sprawie: organizacji pracy Urzędu Gminy Gostynin w związku 

ze stanem epidemii. 

 

 

I. W zakresie Referatu Finansowego 

1. Wydano 34 zaświadczeń i 3 informacje w sprawie posiadania gruntów, dochodowości oraz 

niezaleganiu w podatkach. 



2. Naniesiono 117 zawiadomień o zmianach w danych ewidencji gruntów i budynków.   

3. Przyjęto w kasie 613 szt. wpłat za odpady komunalne. 

4. Przyjęta w kasie  199 szt. wpłat podatku.  

5. Naliczono i wydrukowano decyzje podatkowe dla 7 171 szt. jednostek wymiarowych tj. dla 10 814 

podatników, na kwotę 2 056 438,00 zł . 

W zakresie spraw oświatowych: 

1. Wydano na podstawie wniosku, który wpłynął do Urzędu Gminy Gostynin decyzje na dofinansowanie 

kosztów kształcenia młodocianego pracownika. Dnia 22 grudnia wypłacono jednemu pracodawcy 

dofinansowanie kosztów kształcenia młodocianego pracownika w ogólnej kwocie 5.372,25 zł. 

Rozliczenie przesłano do Kuratorium Oświaty  w Warszawie w dniu 28 grudnia 2020r. 

2. Przyznano pomoc zdrowotną dla nauczycieli i emerytowanych nauczycieli na kwotę   600,00 zł 

3. Przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie rozliczenie finansowe wydatkowanych  środków 

Funduszu Pracy z przeznaczeniem na dofinansowanie  pracodawcom kosztów kształcenia 

młodocianych pracowników za 2020r. 

4. Zweryfikowano dane etatowe nauczycieli oraz liczbę uczniów do subwencji oświatowej na 2021 rok 

dla Ministerstwa Edukacji Narodowej oraz przesłano je w dniu 18 stycznia. 

5. Sporządzono sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Gostynin za 2020 rok. 

6. Przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie rozliczenie roczne udzielonej dotacji celowej na 

dofinansowanie zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w 2020r. Środki w całości 

wykorzystano. 

7. Przekazano do Kuratorium Oświaty w Warszawie rozliczenie wykorzystania dotacji celowej 

otrzymanej w 2020r. na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały 

ćwiczeniowe. Zwrócono środki niewykorzystane. 

8. Przekazano do Kuratorium Oświaty w Warszawie  sprawozdanie z realizacji w 2020r.  pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym w formie stypendiów i zasiłków szkolnych dla uczniów w 2020r. 

Zwrócono środki niewykorzystane. 

9. W dniu 29.01.2021r. podpisano Zarządzenie nr 15/2021 Wójta Gminy Gostynin w sprawie ustalenia 

terminów przeprowadzenia postępowania rekrutacyjnego i postępowania uzupełniającego, w tym 

terminów składania dokumentów do punktów przedszkolnych, oddziałów przedszkolnych i klas 

pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Gostynin na rok szkolny 2021/2022. 

10. Przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie weryfikację wstępnego podziału środków na wypłatę 

stypendiów i zasiłków szkolnych w okresie od stycznia do czerwca 2020r.  

w stosunku do rzeczywistych potrzeb finansowych na realizację w/w zadania   

11. W okresie sprawozdawczym zatwierdzono aneks do arkusza organizacyjnego dla Szkoły 

Podstawowej im. Powstańców Styczniowych ze względu na przydział godzin nauczycielom. 

12. Na bieżąco załatwiane są sprawy związane z funkcjonowaniem i działalnością szkół  

z terenu Gminy Gostynin. 

 

 



II. W zakresie planowania przestrzennego. 

1. Wydano 33 decyzje o warunkach zabudowy, 104 projektów decyzji jest   w uzgodnieniach. 

2. Wydano 8 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 12 projektów decyzji jest w 

uzgodnieniach. 

3. Wydano 11 decyzji zmieniających warunki zabudowy.  

4. Wydano 10 decyzji o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy.  

5. Wydano 23 zaświadczenia o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach zagospodarowania 

przestrzennego. 

6. Wydano 74 zaświadczenia o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

7. Wydano 20 postanowień o zgodności projektu podziału nieruchomości z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego lub z przepisami odrębnymi.  

8. Wydano 5 wypisów i wyrysów z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

9. Wydano 1 zaświadczenie o przeznaczeniu gruntów w studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Gostynin 

 

III. Inwestycje  

1. W dniu 04.01.2021 r podpisano umowę z Wykonawcą: Zakład Gospodarki Komunalnej i Mechanizacji 

Rolnictwa Sp. z o.o z siedzibą w Baruchowie na odebranie i zagospodarowanie odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości zamieszkałych, rekreacyjno -  wypoczynkowych i PSZOK zlokalizowanych 

na terenie Gminy Gostynin, na łączną wartość zamówienia – 2 174 029,85 zł.  

2. W dniu 13.01.2021r. podpisano umowę z Wykonawcą Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej 

w Gostyninie Sp. z o.o. na przewóz uczniów na zajęcia lekcyjne do szkół położonych na terenie Gminy 

Gostynin poprzez zakup biletów miesięcznych na łączną wartość zamówienia – 213 542,10 zł.  

3. Podpisano umowę na opracowanie raportu z badań Beneficjenta dla wskaźników rezultatu projektu 

drogowego pn.: „Przebudowa drogi gminnej Zaborów Nowy – Sokołów II etap”. 

Celem opracowania raportu jest stwierdzenie stopnia osiągnięcia wskaźnika rezultatu w postaci 

oszczędności czasu w przewozach pasażerskich.   

Gmina na powyższe zadanie otrzymała dofinansowanie w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2007-2013. Koszt 3 075,00 zł. 

4. W związku z obowiązkiem prowadzenia monitoringu z zajętości skrzynek lęgowych nałożonym 

decyzjami Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w 2017r. w ramach prowadzonych inwestycji 

związanych z termomodernizacją budynków szkół w Solcu, Sierakówku i Lucieniu, sporządzono 

sprawozdania z wykorzystania zezwoleń. 

5. Wydano łącznie 9 decyzji na lokalizację, prowadzenie robót oraz umieszczenie w pasie drogowym 

dróg gminnych urządzeń infrastruktury technicznej niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami 

lub potrzebami ruchu drogowego. 

6. Wydano 3 uzgodnienia na lokalizację urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach 

stanowiących drogi wewnętrzne.  

7. Podpisano 2 umowy na dzierżawę nieruchomości stanowiących drogi wewnętrzne w związku z 

prowadzeniem robót i umieszczeniem urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach. 



8. Uzgodniono bez uwag proponowane rozkłady jazdy w ramach udzielonych zezwoleń na wykonywanie 

regularnych przewozów osób w krajowym transporcie drogowym na 7 liniach komunikacyjnych na 

wniosek PKS Gostynin. 

 

IV. W zakresie Referatu Geodezji Gospodarki Gruntami Rolnictwa oraz Ochrony Środowiska 

1. Wydano  15  decyzji  zatwierdzających podział nieruchomości prywatnych. 

2. Wydano 16  zawiadomień  o ustaleniu numeru porządkowego budynku. 

3. Zakupiono działki z przeznaczeniem na potrzeby sołectw: 

- Budy Kozickie - działka nr ewid. 100/2  o  powierzchni 0, 3005 ha  

- Belno - działka nr ewid. 46/3 o powierzchni 0,1417 ha  

- Halinów - działka nr ewid. 25/4  o powierzchni 0,0859 ha  

4. Wysłano wniosek wraz dokumentacją do Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie 

komunalizacji mienia Skarbu Państwa 4 działek położonych w obrębach geodezyjnych:  Gorzewo, 

Nagodów i Klusek. 

5. Przygotowano Zarządzenia: 

-  w sprawie rezygnacji  z prawa pierwokupu nieruchomości stanowiącej działkę nr 94/6 o powierzchni 

0,22 ha położoną na terenie wsi Budy Lucieńskie,  gm. Gostynin.                                                              

- w sprawie rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości stanowiącej działkę nr 134/18 o powierzchni 

0,1501 ha i 1/12 udziału w działce nr 134/8 o powierzchni 0,3743 ha położonych na terenie wsi 

Miałkówek, gm. Gostynin.   

6. Sporządzono sprawozdanie do GUSU w sprawie statystyki Gminy dotyczącej gospodarki 

mieszkaniowej i gospodarki komunalnej. 

7. Dokonano 33 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia na gruntach osób fizycznych. 

8. Dokonano 3 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia w pasach drogowych. 

9. Wydano 2 decyzje zezwalające na usunięcie drzew rosnących w pasie drogowym dla Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gostyninie. 

10. Wydano 1 decyzje zezwalającą na usunięcie drzew rosnących w pasie drogowym dla 

Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Warszawie, Rejon Drogowy Gostynin-Płock.      

11. Wydano 1 decyzje zezwalającą na usunięcie drzew dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Miałkówku. 

12. Przyjęto 30 wniosków o odbiór wyrobów zawierających azbest.  

13. Wydano 6 oświadczeń o pracy w gospodarstwie rolnym. 

14. Wydano 2 decyzje o przyznaniu dodatków mieszkaniowych. 

 

V. W zakresie Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin 

1. Realizacja nagrania koncertu on-line Gminnej Orkiestry Dętej Foxodeon w dniu 16 stycznia, w ramach 

przygotowań do 29 Finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy w Gostyninie. 

2. Współorganizacja Obchodów 158. rocznicy wybuchu Powstania Styczniowego w Gaśnem, połączona 

z poświęceniem  nowego krzyża, w dniu 22 stycznia br.  

3. Koncert on-line Gminnej Orkiestry Dętej Foxodeon podczas 29 Finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej 

Pomocy w Gostyninie w dniu 31 stycznia br. 



4. Zebranie Rady Programowej GCKiTWGG – sprawozdanie z działalności oraz finansowe za I półrocze 

2020 r., przestawienie planów w zakresie działalności i finansowego na rok 2021. 

5.Współorganizacja I Festiwalu Kolęd i Pastorałek w Białotarsku  z zachowaniem reżimu sanitarnego – 

transmisja on-line, przygotowanie dyplomów i upominków dla uczestników, opiekunów i jurorów, oprawa 

nagłośnieniowa i oświetleniowa, dekoracja. 

6.  Rozpoczęcie przygotowań do Gminnego Dnia Kobiet. 

7. Rozpoczęcie przygotowań do współorganizacji Obchodów 158. rocznicy poległych Powstańców 

Styczniowych w Gaśnem.  

8.  Rozpoczęcie przygotowań do współorganizacji I Festiwalu Pieśni Wielkopostnej i Wielkanocnej. 

9.  Rozpoczęcie przygotowań do współorganizacji Gminnej Drogi Krzyżowej. 

10.  Zajęcia Gminnej Orkiestry Dętej Foxodeon z zachowaniem wszelkich wymogów bezpieczeństwa 

zgodnie z  Rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie ustanowienia 

określonych ograniczeń, nakazów i zakazów w związku z wystąpieniem stanu epidemii, wytycznymi 

Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego dotyczących funkcjonowania domów, centrów i 

ośrodków kultury w trakcie epidemii COVID-19 oraz Głównego Inspektora Sanitarnego 

 

VI. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony Cywilnej 

Wpłynęło 74 wnioski dotyczące wpisania, zmiany lub wykreślenia w Centralnej Ewidencji Działalności 

Gospodarczej. 

 

Zdarzenia w ewidencji ludności  

urodzeń  – 13 

zgonów – 43 

zameldowań na pobyt stały – 60 

zameldowań na pobyt czasowy – 3 

wymeldowania z pobytu stałego – 83 

wymeldowania z pobytu czasowego – 2 

wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 20 

udostępnienie danych osobowych – 14 

 

dowody osobiste  

przyjęcie wniosków dowodowych – 52 

wydanie dowodu osobistego – 70 

unieważnionych  dowodów – 73 

 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

odbyło się 1  posiedzenie komisji, 

Rozpatrzono ogółem 7 wniosków.  

Do sądu skierowano 1 wniosek w celu wydania postanowienia co do dalszego leczenia osób 

uzależnionych. 

https://dziennikustaw.gov.pl/DU/2020/2091
https://dziennikustaw.gov.pl/DU/2020/2091


VII. W zakresie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie realizuje zadania własne Gminy i zadania zlecone 

o charakterze obowiązkowym oraz inne zlecone Gminie w oparciu o ustawę, bądź inne przepisy mające 

na celu ochronę poziomu życia osób i rodzin. Na  realizację tych zadań  w miesiącu styczniu zostało 

łącznie wydane:  1 591 956,94 zł. 

Ośrodek prowadząc swoją działalność podejmuje określone w ustawie procedury wobec osób 

zgłaszających się o pomoc takie jak: przeprowadzenie  wywiadu środowiskowego w miejscu 

zamieszkania klienta, dokonuje weryfikacji  środowiska osób już korzystających z pomocy. Osobom, 

które spełniają  określone kryterium dochodowe, wydawane są decyzje administracyjne z zakresu zadań 

pomocy społecznej, a także z zakresu świadczeń rodzinnych, funduszu alimentacyjnego, świadczeń 

wychowawczych oraz jednorazowego świadczenia „za życiem”. 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w lutym otrzymał partię żywności z Programu Operacyjnego 

Pomoc Żywnościowa. Transport żywności zostanie wydany dla 1000 uprawionych osób z terenu Gminy 

Gostynin. 

Na podstawie zarządzenia Wójta Gminy Gostynin Nr 172/2020 z dnia 17 listopada 2020 r Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej prowadzi postępowania oraz wydaje zaświadczenia o wysokości 

przeciętnego miesięcznego dochodu przypadającego na jednego członka gospodarstwa domowego 

osoby fizycznej, która zamierza złożyć wniosek o przyznanie dofinansowania z Narodowego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej lub Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej.  

W miesiącu styczniu przyjęto 7 wniosków i wydano 7 zaświadczeń. 

Z zakresu Karty Dużej Rodziny przyjęto i wprowadzono 2 wnioski, wydano 6 kart. 

W miesiącu styczniu przyjęto 46 zgłoszeń o pomoc w formie zasiłków okresowych, wydano 46 decyzji. 

Przyjęto 64 zgłoszeń o pomoc w formie świadczenia rzeczowego na żywność oraz wydano 64 decyzji. 

Przyjęto 54 zgłoszeń o pomoc w formie gorącego posiłku w szkole. Przeprowadzono weryfikację 6 

zasiłków stałych. Wydano 10 wniosków ze skierowaniem na orzeczenie Powiatowej Komisji ds. 

orzekania o  niepełnosprawności. Wydano 5 zaświadczeń o korzystaniu z pomocy społecznej. Wysłano 

5 pism do policji. Udzielono 4 porad prawnych.  Odbyły się  4 spotkania grup roboczych związanych z 

procedurą niebieskiej karty. Procedurą niebieskiej karty objęto 7 rodzin. 

Natomiast z zakresu świadczeń rodzinnych w miesiącu styczniu przyjęto 40 wniosków o ustalenie prawa 

do świadczeń rodzinnych. Wydano 121 decyzji.  Wystawiono 19 zaświadczeń. Wypłacono zasiłki 

pielęgnacyjne dla 299 osób, świadczenia rodzicielskie dla 34 osób, świadczenia pielęgnacyjne dla 64 

osób. Jednorazową zapomogę z tytułu urodzenia dziecka dla 17 osób specjalny zasiłek dla opiekuna  

dla 16 osób. Wypłacono łącznie 406 300,00zł. 

W miesiącu styczniu fundusz alimentacyjny wypłacono dla 100 osób na kwotę 40 543,35zł. Przyjęto 1 

wniosek, wydano 5 decyzji. Wysłano 5 wezwań do przeprowadzenia wywiadu alimentacyjnego. 

Przeprowadzono 1 wywiad alimentacyjny. Wysłano 1 wniosek do PUP o aktywizację zawodową 

dłużników. Wszczęto 2 postępowania w sprawie uznania dłużnika alimentacyjnego za uchylającego się 

od świadczeń alimentacyjnych. Wysłano 8 decyzji w sprawie uznania dłużnika alimentacyjnego za 

uchylającego się. Wysłano 3 wnioski do prokuratury o ściganie z art 209 KK.  Wysłano 2 wnioski do 



komornika o ustalenie adresu zamieszkania. Wysłano do komornika 3 przyłączenia o wszczęcie 

egzekucji alimentacyjnej. 

Realizacja Programu Rodzina 500+:  złożono w formie papierowej i elektronicznej 28 wniosków na stary 

okres zasiłkowy, 356 wniosków na nowy okres zasiłkowy. 

Wypłacono świadczenia wychowawcze na łączną kwotę 1 046 217,54zł. 

3 pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej uczestniczyło w wideokonferencji  dotyczącej 

zasad współpracy Organów Właściwych i Wojewody w zakresie przekazywania wniosków o ustalenie 

prawa do świadczenia wychowawczego i świadczeń rodzinnych, a także wymiany informacji w 

postępowaniach związanych z koordynacją systemów zabezpieczenia społecznego. 

Na bieżąco sporządza się  zapotrzebowania na środki finansowe, jednorazowe sprawozdania i 

informacje. 

 

VIII. W zakresie Zakładu Komunalnego w Solcu Sp. z o. o 

I. Realizacja zadań Gminnego Zakładu Komunalnego z siedzibą w Solcu: 

1.   Odławianie oraz zapewnienie opieki psom z terenu Gminy Gostynin, 

2. Utrzymanie czystości na przystankach oraz w pasach drogowych Gminy Gostynin, 

3. Utrzymanie, konserwacja drzew i zieleni przydrożnej – wycinka drzew w pasie drogi gminnej w m. 

Krzywie i Sierakówek, 

4. Zimowe utrzymanie dróg gminnych: Wrząca, Krzywie, Dąbrówka, Marianka, Górki Pierwsze, 

Białotarsk, Gulewo, Górki Drugie, Strzałki, Lipa, Rybne, Zieleniec, Gorzewo, Sierakówek, Mysłownia, 

Łokietnica, Rębów, Jastrzębia, Zaborów Nowy, Huta Zaborowska, Antoninów, Klusek, Kazimierzów, 

Miałkówek, Budy Lucieńskie, Sieraków, Kleniew, Halinów, Anielin, Skrzany, Feliksów, Marianów 

Sierakowski, Osiny, Choinek, Nagodów, Rumunki, Polesie, Baby Dolne. 

5. Przebudowa ze zmianą sposobu użytkowania części poddasza na pomieszczenie dydaktyczne w 

budynku szkoły w Solcu – rozpoczęcie robót. 

 

II. Realizacja zadań Zakładu Komunalnego w Solcu Sp. z o.o.: 

1. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach wodociągowych, 

2. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach kanalizacji sanitarnej, 

3. Obsługa przydomowych oczyszczalni ścieków przy budynkach gminnych w m. Leśniewice, Skrzany, 

Rębów, Miałkówek,   

4. Oczyszczanie osadników i pompowni ścieków na sieciach kanalizacji sanitarnej, 

5. Płukanie odcinków sieci wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

6. Wymiana uszkodzonych hydrantów na sieciach wodociągowych, 

7. Roboty remontowo – budowlane na SUW w Józekowie i Bierzewicach – malowanie wewnętrzne 

stacji. 

Dziękuję za uwagę – w razie jakiś pytań chętnie na nie odpowiem!!! 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: Dziękuję bardzo za przedstawione 

sprawozdanie, czy do przedstawionego sprawozdania międzysesyjnego  są jakieś zapytania bądź 

wnioski? Brak 



Do punktu 4-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: w związku z tym, że projekt uchwały był bardzo 

obszernie omawiany na komisji BiF, a następnie na późniejszych komisjach  prosiłbym tylko o 

najważniejsze teksty aby Pani Skarbnik przedstawiła słuchaczem dzisiejszych obrad. 

Z-ca Skarbnika Iwona Rosiak: Szanowni Państwo jeśli chodzi o projekt uchwały budżetowej na              

rok 2021, ustalone zostało dochody łącznie w kwocie 60395037,00zł,  tym dochody bieżące w kwocie 

57453687,00zł, i dochody majątkowe w kwocie 2941350,00zł. Jeżeli chodzi o wydatki łączna kwota 

została oszacowana 69952287,82zł, w tym wydatki bieżące w kwocie 56497374,32zł i wydatki 

majątkowe kwota 13454913,50zł.  Planowany deficyt budżetu wynosi 9557250,82zł, i planuję się go 

pokryć przychodami pochodzącymi z zaciągniętych kredytów w kwocie 7057250,82zł, oraz przychodów 

z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikających z rozliczenia 

dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania 

budżetu określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 2500000,00zł. Ustala się łączną kwotę 

przychodów budżetu w wysokości 10037250,82zł, oraz łączną kwotę rozchodów wysokości 

480000,00zł.  Na rozchody składają się wkłady otrzymanych kredytów w kwocie 180000,00zł,  i spłaty 

otrzymanych pożyczek w kwocie 300000,00zł. Ustalone zostają limity zobowiązań z tytułu kredytów i 

pożyczek  zaciąganych na:  finansowanie przejściowego deficytu budżetu w kwocie 

2000000,00zł,  sfinansowanie planowanego deficytu budżetu w kwocie 7057250,82zł,  spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów w kwocie 480000,00zł.  W 

budżecie Gminy utworzona zostaje rezerwa ogólna wysokości 134850,00zł,  jak również rezerwa 

celowa zgodnie z ustawą o zarządzaniu kryzysowym w kwocie 199200,00zł. Jeżeli chodzi o dochody z 

tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych wynoszą one w kwocie130000,00zł, i 

również wydatki na Realizację zadań określonych do gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych z przeznaczeniem na profilaktykę i rozwiązywanie problemów alkoholowych 

na kwotę100500,00zł,  z kolei na  Realizacja zadań określonych w gminnym programie przeciwdziałania 

narkomanii w kwocie 29500,00zł.  Jeżeli chodzi o   dochody z tytułu opłat i kar za korzystanie ze 

środowiska zostają one określone na kwotę 20000,00zł, i tożsama kwota znajduje się po stronie 

wydatkowej. Dotacje podmiotowe dla jednostek Kultury wynoszą: dla Gminnego Centrum Kultury i 

Tradycji Wsi Gminy Gostynin w Białem w wysokości 370000,00zł, dla Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Gostyninie z siedzibą w Solcu w wysokości 358000,00zł. Wydatki budżetu roku 2021 które podejmują 

zadania jednostek pomocniczych gminy  czyli wydatki w ramach funduszu sołeckiego  wynoszą 

1016973,19zł.  Jeżeli chodzi o Gospodarkę Odpadami tutaj dochody, a jednocześnie wydatki wynoszą 

2696910,00zł. To są najważniejsze dane które zostały przetworzone państwo radnym w projekcie 

uchwały budżetowej na rok 2021, oczywiście wszystkie te dane liczbowe są równe w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Gostynin. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: Przy okazji Pani Skarbnik omówiła nam już 

uchwałę Budżetową, a zaczynaliśmy od Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Z-ca Skarbnika Iwona Rosiak: tak, ale wszystkie dane które znajduje się w Uchwale Budżetowej również 

są pobielone  w Wieloletniej Prognozie Finansowej, to są dwa różne dokumenty tożsame. 



Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dobrze w takim razie żeby zachować kolejność 

przyjętą w porządku obrad czy do przedstawionego projektu uchwały wieloletniej prognozy finansowej 

ktoś z Państwa Radnych ma jakieś zapytania bądź propozycje zmian? Brak 

opinie:  

Komisji Porządku projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie,  

Komisja Oświaty projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja Rewizyjna projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

głosowanie:  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 12, oddanych głosów 12 co stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta - 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 5-go.  

Podjęcie uchwały Budżetowej Gminy Gostynin na rok 2021. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: Pani Skarbnik wraz z projektem Uchwały 

Wieloletniej Prognozy Finansowej omówiła ten projekt Uchwały.  

Czy do przedstawionego projektu uchwały ktoś z Państwa Radnych ma jakieś zapytania, bądź 

propozycje zmian?  

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: Chciałam uzupełnić wypowiedź Pani Skarbnik w zakresie  proponowanych 

z Urzędu i jego  auto poprawkach przez Wójta Gminy Gostynin.  Pierwsza inwestycja którą proponuję 

Wójt Gminy Gostynin to jest rozbudowa sieci wodociągowej w miejscowości Miałkówek jest to kwota 

70000,00zł,  rozbudowa sieci wodociągowej w miejscowości Kazimierzów  w kwocie 100000,00zł, 

przygotowanie dokumentacji projektowej dla rozbudowy sieci wodociągowej w miejscowości Antoninów 

kwota 16000,00zł,  w związku z niskim ciśnieniem  na sieci którą obsługuje Stacja Uzdatniania wody w 

Bielawach  w niektórych miejscowościach konieczne jest po opracowaniu analizy przez fachowców 

budowa kontenerowej przepompowni strefowej wody wraz ze zbiornikiem retencyjnym na wodę i 

studnię redukcyjną proponujemy Państwu Radnym  zatwierdzenie kwoty na ten rok w wysokości 

50000,00zł,  na zakup działki na której będzie ta przepompownia oraz dokumentację projektową.             

W następnych latach wykonanie tej przepompowni w strefie wodnej  wraz ze zbiornikiem retencyjnym 

może to być koszt z rzędu 500000,00zł, będziemy starać się poprzez Urząd pozyskać dotacje 

zewnętrzne. Następna  inwestycja wodociągowa tj. budowa  odcinka sieci  wodociągowej w 

miejscowości Łokietnica kwota 150000zł,  następne inwestycje są to inwestycje z zakresu 

dróg:  przebudowa drogi gminnej z nawierzchnię asfaltową w miejscowości Bolesławów  w ramach 

funduszu sołeckiego około 14000,00zł,  Następnie przebudowa drogi gminnej w miejscowości Gorzewo 

to jest kwota w wysokości 80000,00zł, z tą drogą wiąże się przebudowa drogi gminnej w miejscowości 

Klusek 240000,00zł,  o których specjalnie mówię w tym miejscu o tych drogach  bowiem z naszego 

punktu widzenia dobrze by było i zasadnym i racjonalnym takim gospodarskim podejściem zakończenie 



asfaltu od Białych Źródeł do plaży i rozsądny odcinek połączenia dwóch dróg, drogi na Białe i drogi w 

Gorzewie. Następnie prosimy o zabezpieczenie kwoty by wysokości 8000,00 zł na opracowanie 

dokumentacji projektowej odwodnienia części drogi gminnej w miejscowości Bierzewice i to jest na 

skrzyżowaniu przy figurce  jadąc do Lucienia, tam szczególnie wiosną ale i nie tylko, również latem jak 

i w różnych porach roku przy  intensywnych opadach deszczu podtapiane są nieruchomości wzdłuż tej 

drogi,  więc taka dokumentacja projektowa jest naszym zdaniem konieczna i w przyszłości czekało by 

nas wykonanie tego odwodnienia, nie wiemy tylko jaka byłaby to kwota, wstępnie rozmawiałem z Panem 

Dyrektorem Zarządu Dróg w Gostyninie,  wstępnie wyraził deklarację na to, że być może udałoby nam 

się wspólnie to odwodnienie wykonać ale dokumentację musimy przygotować bo tam jest ogromna 

inwestycja. Następna inwestycja to przebudowa drogi gminnej w miejscowości Helenów w wysokości 

185000,00 zł naszym zdaniem 185000,00 zł powinno się wykonać odcinek łączący aż do skrzyżowania 

do takiego rozwidlenia pól, na tą inwestycje potrzeba jest i wystarczy naszym zdaniem 185000,00zł.  

W osobnej rubryce mamy przeznaczone pieniądze na sfinalizowanie tego typu gruntów odnośnie 

nieruchomości na poszerzenie tej drogi tj. kwota 50000,00zł. Następna inwestycja jest przebudowa 

drogi gminnej w miejscowości Gulewo i prosimy o zarezerwowanie kwoty w wysokości 250000,00zł,  już 

poczyniliśmy starania, skutku jeszcze nie ma o dofinansowanie w ramach Funduszy Ochrony Gruntów 

Rolnych złożyliśmy stosowny wniosek. Następna inwestycja przebudowa drogi gminnej w miejscowości 

Leśniewice  90000,00 zł,  następnie przebudowa drogi gminnej we wsi Legarda 70000,00 zł to są małe 

kwoty ale to jest ten przebieg wcześniej rozpoczętych  inwestycji ale jest już zakończymy.  Następna 

kwota to proszę i konieczne jest do zakończenia przebudowy drogi gminnej w miejscowości Lipa - Sałki  

jest to kwota 200000,00zł,  za tą kwotę przekonamy że jesteśmy w stanie wykonać tą drogę aż do 

skrzyżowania ta droga byłaby już zamknięta w tym roku i do tej drogi przez ileś lat Gmina by nie wracała.  

Następna mała inwestycja konieczna jest to wykonanie nakładki bitumicznej na drodze gminnej                   

w miejscowości Łokietnica, tam asfalt jest miejscami pokruszony, robią się szczeliny co przyniesie po 

tej zimie nie wiadomo tak naprawdę co się stanie, takie warunki atmosferyczne jakie tej zimy panują nie 

są sprzyjające proszę o zarezerwowanie kwoty 55 000,00zł, na poprawę nałożenie nakładki bitumicznej 

w najgorszych miejscach na tej drodze. Proszę również  o zarezerwowanie kwoty 65 000,00zł na 

przebudowę drogi  gminnej w Bierzewicach  kwoty 70000,00zł, na dokończenie drogi gminnej w 

miejscowości  Rybne jest na to dokumentacja i to jest odcinek taki gdzie kwota wystarczy na 

dokończenie pewnego racjonalnego   odcinka.  Następnie proszę  o zarezerwowanie kwoty 

240000,00zł,  na przebudowę drogi gminnej  w miejscowości Klusek,  ja o tym wspomniałem wcześniej, 

kwota  180000,00zł, i kwota 240000,00zł, 180000,00zł na przebudowę drogi w Gorzewie, to jest ta sama 

droga która w tej miejscowości przebiega i 240000,00zł, moim zdaniem wystarczy  na przebudowę tej 

drogi w całości, było by to zakończenie pewnego etapu przebudowy dróg w tym terenie Klusek - 

Gorzewo. Następnie proszę o zarezerwowanie kwotę w wysokości 150000,00 zł  na przebudowę drogi 

gminnej w miejscowości Jastrzębia, oraz wykonanie następnej nakładki koniecznej bitumicznej na 

drodze asfaltowej  w Feliksowie,  ta droga przebiega przez trzy miejscowości Feliksów, Skrzany  i Nowa 

Wieś, tak jest nazwane w zadaniu inwestycyjnym chociaż prosimy o kwotę 65000,00zł,  również 

poprawimy stan tej drogi nie cały, ale w najgorszych miejscach, ta droga jest również popękana trzeba 

ją jak najszybciej zacząć ratować proszę o zarezerwowanie kwoty w wysokości 100000,00zł, na 



przebudowę drogi gminnej w miejscowości Emilianów, w tej miejscowości Rada Gminy już przeznaczyła 

być może za małe jeszcze środki, ale jednak przeznaczone były środki w ubiegłym roku i z budżetu 

ubiegłorocznego, jeżeli warunki pogodowe tylko pozwolą będą wykonane następne odcinki dróg z 

budżetu ubiegłorocznego tak jak powiedziałem, ale oczywiście jest tam potrzeba wykonywania dalszych 

dróg i dlatego proszę o zarezerwowanie kwoty 100 000,00zł, w Emilianowie. Proszę również o 

zarezerwowanie kwoty w wysokości 30 000,00zł,  na wykonanie dokumentacji projektowej drogi gminnej 

prowadzącej do  Nagodowa zaraz  po byłym składowiskiem ta droga ma wspólnych właścicieli Gminę 

Gostynin i Miasto Gostynin - przepraszam pomyliłem,  bardzo przepraszam jeszcze raz.  Od początku 

powiem o tej drodze Budy Kozickie to będzie wykup gruntów w innym miejscu, a to jest przygotowanie 

dokumentacji projektowej ale o innej drodze też w Budach Kozickich,  to jest droga która w tej chwili jest 

bardzo wąska, w najwęższym miejscu szerokość tej drogi wynosi niecałe 2 metry, 1,62cm,  więc chcemy 

tą drogę przenieść w inne miejsce bardzo blisko położone istniejącej drogi i na to trzeba  zarezerwować 

w budżecie kwotę 30000,00 zł. A w drodze o której zacząłem mylnie mówić zaraz powiem.  

Następnie zakup działek; zakup zabudowanej działki numer 131/2 w miejscowości Baby Górne,  to jest 

na potrzeby sołectwa kwota 6000,00zł, to wynika z funduszu sołeckiego. Zakup działki 4/5 w 

miejscowości Mysłownia Nowa  na potrzeby sołectwa Mysłownia Nowa  to też wykup gruntów oparte 

Aktem notarialnym, cena działki w ramach  funduszu sołectwa Jaworek kwota prawie 14 000,00zł, i na 

tą samą działkę sołectwo Mysłownia Nowa również przeznacza w swoim budżecie sołectwa kwotę około 

15000,00zł  więc dwa sołectwa połączyły swoje fundusze sołeckie i byłaby to kwota około 28000,00zł 

przeznaczona łącznie na zakup działki 4/5 w Mysłowni Nowej. 

Następnie zakup gruntów w celu zwiększenia powierzchni obecnej działki na potrzeby mieszkańców wsi 

Niecki w ramach funduszu sołeckiego to jest kwota 13000,00zł.  Następnie wykup gruntów pod 

przebudowę drogi Gminnej w miejscowości Solec – Baby Dolne kwota 25 000,00zł.  Wykup gruntów 

pod przebudowę drogi w miejscowości Budy Kozickie to jest właśnie ta sprawa o której mówiłam 

przedtem sprawa jest bardzo podobna potrzeba 30000,00zł mamy wstępnie uzgodniono cenę z 

właścicielem nieruchomości na poszerzenie tej drogi której granica biegnie wzdłuż drogi w części  

należącej do Gminy Gostynin i Miasta Gostynin, mamy wstępne uzgodnienia z Panem Burmistrzem 

Miasta Gostynina to do dalszej  ewentualnej realizacji  tej drogi w sensie przebudowy,  to jest zaraz ta 

droga za składowiskiem byłym w Gostyninie, potrzeba na to 30000,00zł na ten wykup gruntów. 

Następnie  kwota o której już wcześniej wspominałem  to jest wykup gruntów pod przebudowę drogi 

gminnej w miejscowości Helenów prosimy o zarezerwowanie kwoty w wysokości 50000,00zł, w 

poprzednim budżecie który nie do końca nam się udało zrealizować ze względów takich organizacyjnych 

i niezależnie od pracowników Urzędu Gminy,  nie udało się zrealizować w sensie wykupu gruntów, mamy 

zrobiony podział działek  pod poszerzenie tej drogi w Helenowie, to jest droga zaraz za lasem w lewo 

jadąc w kierunku Lucienia, ta kwota wystarczająca jest na wykup gruntów, obsługę notarialną i więcej 

kosztów już tutaj nie będzie ponieważ podział działek nastąpił, owszem w poprzednim budżecie ta 

wyższa kwota zarezerwowana, ale wówczas mieliśmy małe rozeznanie co było potrzebne do wykupu 

powierzchnie działek, oraz w ogóle nie mieliśmy uzgodnionych cen za jeden m2  poszczególnych 

nieruchomości na poszerzenie tej drogi z właścicielami gruntów. Teraz mamy zrobiony podział działek, 

czyli wiemy ile dokładnie  każdej działki potrzeba wykupić na poszerzenie naszej drogi, oraz mamy 



uzgodnione z właścicielami gruntów ceny za jeden metr kwadratowy działek i wiemy ile kosztują akty 

notarialne, kwota 50000,00zł jest wystarczająca. Następnie prosimy o zarezerwowanie kwoty 

12000,00zł na zakup gruntów w miejscowości Leśniewice  to jest na poszerzenie drogi w miejscowości 

Leśniewice to jest działka 31/1 i 15/1 12000,00zł.  Proszę o zarezerwowanie kwoty 23000,00zł na 

dokumentację projektową zmiany sposobu użytkowania w budynku gminnego w miejscowości Lucień 

numer 50, to jest budynek po byłej szkole w Lucieniu  ten czerwony z cegły, wcześniej z Państwem 

Radnymi i Wójt  oczywiście rozmawialiśmy  i zamierzamy w przyszłości przeznaczyć ten budynek pod 

potrzeby sportowców którzy korzystają z tego dużego boiska, oraz być może pod potrzeby związane na 

dzień dzisiejszy z GCKiTW w Białem,  kwota 23000,00zł pozwoliłaby na  opracowanie dokumentacji 

projektowej.  Nie zasilamy tego budynku wręcz odwrotnie staramy się  pozyskać lokale w sposób taki 

bezgimnazyjny dla kogokolwiek z lokatorów,  pozostał nam tylko jeden lokal zajęty mamy już  pomysł 

na opróżnienie całego budynku wówczas moglibyśmy przeznaczać to pomieszczenie na potrzeby 

sportowców. Ta działka w której znajduje się budynek przylega bezpośrednio do boiska sportowego w 

Lucieniu. Następny zakup działki na potrzeby sołectwa Stanisławów Skrzański w ramach funduszu 

sołeckiego sołectwa Stanisławów Skrzański to jest kwota 15500,00zł.  Prosimy Radę Gminy o 

zarezerwowanie kwoty w wysokości 30000,00zł  na zakup małego, nowego,  zgrabnego samochodu na 

potrzeby GOPS i  pracowników Urzędu Gminy,  nie jest to wygórowana kwota ponieważ chcemy 

samochód tani który jest w tej chwili, mamy dwa samochody Skoda oraz Citroen, ten Citroen jest  

samochodem 10-cio letnim, on wymaga częstych napraw i  po każdej naprawie psuje się coś nowego. 

Rada, czy Urząd Gminy Gostynin wkłada ten samochód nie małe pieniądze i naprawdę efektu takiego 

nie ma. Chcielibyśmy ten samochód,  jeszcze byśmy porozmawiali sobie na którejś komisji, albo 

sprzedać albo przeznaczyć do Zakładu Komunalnego w Solcu na takie potrzeby jak dojazd pracowników 

Zakładu Komunalnego na określoną robotę.  Zakład Komunalny zatrudnia pracowników którzy znają się 

na samochodach być może bieżące czuwanie nad jego sprawnością techniczną pozwoliłoby  na to 

będzie on funkcjonował może jeszcze przez kilka lat,  a my chcemy dla GOPS-u i dla Urzędu Gminy 

nowy, sprawny samochód niedrogi. Potrzebujemy zakupić z czysto techniczny względów, sprzęt się 

zużywa kserokopiarkę to jest kwota potrzebna  15000,00zł i o to prosimy w projekcie budżetu.  

Prosimy o zarezerwowanie kwoty na przebudowę poddasza w Szkole Podstawowej w Solcu, w 

ubiegłym roku  w ramach uchwały budżetowej zostały zakupione materiały nie do końca wszystkie,  ale 

tak gro materiałów budowlanych na potrzeby przebudowy poddasza w szkole podstawowej w Solcu. 

Jest na to wcześniej zrobiony projekt, pozwolenie na budowę, materiały są zakupione, ale trzeba przy 

okazji jeszcze naprawić i uszczelnić dach, trzeba wstawić okna dachowe,  z całym szacunkiem do 

Zakładu Komunalnego ale nie mają pracowników Zakład Komunalny takich  fachowców do wstawienia 

okien dachowych na  istniejącym dachu,  bo to trzeba wstawić te 8 okien dachowych trzeba zatrudnić 

kogoś z zewnątrz kto się na tym zna, aby było fachowo zrobione i szczelnie.  Na dokupienie niektórych 

materiałów jest konieczna kwota 15000,00zł.  Proszę o zarezerwowanie kwoty 10000,00zł na zakup i 

montaż lamp solarnych i oświetlenia  odcinka drogi gminnej w Gorzewie,  odcinek od drogi powiatowej 

do posesji 25a. Kwotę 21500,00 zł na zakup i montaż lamp solarnych  na terenie sołectwa Stefanów na 

drodze gminnej sołectwa Stefanów. Proszę o zarezerwowanie kwoty 13000,00zł na oświetlenie drogi 

gminnej w miejscowości Górki Pierwsze rozbudowa istniejącej linii oświetleniowej. Potrzebna jest kwota 



3000,00zł, na opracowanie dokumentacji projektowej oświetlenia drogowego w miejscowości 

Józefków.  Proszę w ramach funduszu sołeckiego o zarezerwowanie kwoty 14 000,00zł na zakup lamp 

solarnych i montaż przy drodze gminnej w miejscowości Baby Dolne w ramach funduszu sołeckiego. 

Potrzeba jest prawie 20000,00zł,  na montaż paneli fotowoltaicznych na placu zabaw w miejscowości 

Bierzewice,  jest to też w ramach funduszu sołeckiego. Sołectwo miejscowości wsi Lucień prosi o kwotę 

15000,00zł na budowę siłowni plenerowej w miejscowości Lucień. Potrzebna jest kwota 11700,00zł na 

budowę placu zabaw na działce gminnej w miejscowości Rogożewek,  następnie prosimy o 

zarezerwowanie kwoty w  wysokości 11700,00zł,  na ogrzewanie budynku świetlicy wiejskiej w 

Feliksowie. Kwotę 46500,00zł  na rozbudowę świetlicy wiejskiej w  sołectwie Gaśno, dodam tylko że 

sołectwo Gaśno pozyskało w ubiegłym roku nieodpłatnie od mieszkańców  tej wsi nowy kontener pod 

świetlicę, a teraz chcą rozbudować i kwota 46500,00zł, uwzględnia już w sobie fundusz sołecki w 

wysokości 2500,00zł. Prosimy o zarezerwowanie kwoty 14000,00zł na zakup kontenera dla działki 

gminnej wraz z dokumentacją dla Choinek. W ramach funduszu sołeckiego prosimy o zarezerwowanie 

kwoty 18000,00zł na zakup i montaż pieca centralnego ogrzewania na gaz wraz z butlą dla świetlicy 

wiejskiej w miejscowości Kozice,  oraz w kwocie 1500,00zł,  na zakup i montaż nagrzewnicy 

wspomagające ogrzewanie całej tej świetlicy. Prosimy o zarezerwowanie kwoty 19000,00zł na zakup 

kontenera  wraz z dokumentacją na działce gminnej w miejscowości Krzywie  przeznaczoną na świetlicę 

wiejską,  kwotę w ramach funduszu sołeckiego.  Prosimy o zarezerwowanie kwoty w wysokości 

10000,00zł na utwardzenie terenu przed świetlicą wiejską w miejscowości Rembów. Kwotę 34500,00zł 

na  zakup materiałów na utwardzenie terenu przy świetlicy wiejskiej w miejscowości Sierakówek również 

w to wchodzi równie fundusz sołecki. 16300,00zł na budowę tarasu z zadaszeniem przed wejściem do 

świetlicy w miejscowości Skrzany, 16000,00zł, na  utwardzenie terenu przy świetlicy wiejskiej   z kostki 

brukowej w miejscowości Solec.  Kwotę 18000,00zł na docieplenie budynku świetlicy wiejskiej w 

miejscowości Huta Nowa i kwoty 19000,00zł na zakup kontenera dla działki gminnej w miejscowości 

Zaborów na potrzeby świetlicy wiejskiej, to jest też  fundusz sołecki.  Proszę też o zarezerwowanie 

kwoty 10000,00zł na poprawę jakości oświetlenia boiska w miejscowości Lucień.  Proszę też o 

zarezerwowanie kwoty 90000,00zł,  na budowę boiska sportowego wielofunkcyjnego przy szkole 

podstawowej w miejscowości Lucień byłoby to boisko na działce szkolnej, nie za duże boisko z 

nawierzchnią tartanową, ogrodzone, takie podręczne boisko szkolne.  Myślę że to jest bardzo obszerna 

rozbieżność szkolnej inwestycji to jest tego typu boisko mniej więcej jak Państwo wiecie,  widzieliście 

na pewno jak boisko przy szkole podstawowej w Emilianowie. Wszystkie te inwestycje są możliwe do 

wykonania, przy założeniu braku dotacji zewnątrz.  W ubiegłym roku udało się pozyskać duże środki 

finansowe, dodam że pod koniec roku w grudniu złożyliśmy cztery wnioski o środki zewnętrzne na duże 

kwoty, oraz trzy wnioski  w roku bieżącym już złożyliśmy, nie mamy jeszcze odpowiedzi na te wnioski, 

nie mniej nie mamy odpowiedzi że nie dostaniemy, żadnej odpowiedzi nie mamy, liczymy na pieniądze 

poprzez złożenie wniosków,  To jest dopiero początek roku. Na pewno będziemy składać jeszcze 

wnioski różne inne jeśli tylko będą nabory a ja wiem że niektóre nabory już niedługo się pojawią i już 

jakby czekamy na odpowiedni moment żeby wnioski złożyć. Zdaję sobie sprawę  i myślę że żaden 

mieszkaniec, ani żadna Pani Radna, czy Pan Radny również i Wójt nie jest zadowolony z projektu 

budżetu,  bo chciałby każdy dużo więcej,  ale na ten moment takie są realia to jesteśmy w stanie 



wykonać bez płynięcia żadnych dodatkowych dotacji podkreślam że jeżeli  płyną dodatkowe dotacje na 

pewno Wójt Gminy Gostynin będzie proponował Radzie Gminy Gostynin o umieszczenie następnej 

inwestycji w ramach tego roku budżetowego, to jest pewne ponieważ budżet nam się w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej całościowo spina i wszelka dodatkowa zewnętrzna pomoc finansowa dla  Gminy 

Gostynin  prawie w całości będzie musiała być przedłużona na inwestycje tegoroczne,  także budżet nie 

jest zadowalający również dla mnie,  ale jest moim zdaniem rozsądnie przez nas wszystkich, przypomnę 

że przecież z Państwem spotykaliśmy się kilka razy w ramach komisji BiF  i te sprawy omawialiśmy,  to 

nie zostało przełożone w ostatniej chwili i mam nadzieję wielką że Państwo dzisiaj za akceptujecie 

projekt budżetu w całości przedstawione przez Wójta Gminy Gostynin do realizacji w tym roku. Jest 

dosyć późno bo jest połowa lutego, a  żeby zrealizować inwestycje to musimy  przygotować pod 

względem formalno-prawnym, chcieli dokumentacje różne tego typu rzeczy  inwestycyjne bo każdy 

mieszkaniec widzi jak droga jest wykonana, ale żeby ją wykonać to trzeba trochę dokumentów 

pozyskać. Bardzo Państwa proszę o to żeby zatwierdzić budżet w tej formule którą przedstawiłam 

działając z mocy prawa w zakresie praw i obowiązków Wójta,  bo być może powinienem na początku 

dodać że  projekt budżetu przedstawia Wójt Gminy Gostynin,  a Wójtem jest Edmund Zieliński i nie 

ma  prawa scenować  upoważnień do przygotowania bądź zmiany  projektu uchwały budżetowej dla 

kogokolwiek w tym również dla mnie jako Zastępcy Wójta,  ale w sytuacji że Pan Wójt jest na zwolnieniu 

lekarskim i jest to usprawiedliwiona nieobecność kto z mocy prawa z art. 28g ust. o samorządzie 

gminnym wszelkie kompetencje i obowiązki Wójta Gminy przechodzą na Zastępcę Wójta  jeśli taki w 

danej gminie jest,  a w naszej gminie  jest,  także  projekt budżetu i wszelkie zmiany związane z 

budżetem i Wieloletnią Prognozą Finansową  są prawnie podejmowane dzisiaj na sesji. Jeśli Pan 

Mecenas chciałby to potwierdzić lub zaprzeczyć. 

Prawnik Konrad Wypych: oczywiście potwierdzam.  

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: Ja już skończyłam na temat inwestycji i naprawdę bardzo Państwa proszę 

o podejście takie gospodarskie do tego projektu budżetu,  to znaczy gospodarskie jeśli ja proponuję 

drogę w całości Klusek - Gorzewo, aby zakończyć budowę asfaltu na tym odcinku proponuję 

200000,00zł, na dokończenie drogi Sałki - Lipa to nie dlatego że mam taki kaprys, tylko po prostu jestem 

przekonany że to jest takie gospodarskie podejście, zakończmy pewien  odcinek jednej i drugiej, a w 

przyszłym roku lub co mam wielką nadzieję że otrzymamy jakieś dotacje zewnętrzne wrócimy do 

następnych dróg i nie tylko dróg  nie ujętych by nie ujętych w projekcie budżetu dzisiaj przedstawionego 

Państwie. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuje Panie Wójcie, zanim otworzymy 

dyskusje nad przedstawionym projektem uchwały, bardzo proszę Panią Skarbnik o odczytanie opinii 

regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej uchwały Wieloletniej prognozy Finansowej. 

Z-ca Skarbnika Iwona Rosiak:  Uchwała Nr Pł.416.2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w warszawie z dnia 15 grudnia 2020 roku w sprawie opinii o przedłożonym ·przez Wójta 

Gminy Gostynin projekcie uchwały budżetowej na 2021 rok oraz możliwości sfinansowania deficytu 

budżetu przedstawionego w tym projekcie. 

Na podstawie art. 13 pkt. 3. art. 19 ust. 2 i art. 20 ustawy z dnia 7 października 1992 r. o regionalnych 

izbach obrachunkowych (tekst jedn. Dz. U z 2019 r. poz. 2137) oraz art. 238 i art. 246 ustawy z dnia 27 



sierpnia 2009r. o finansach publicznych (tekst jedn. Dz. U. z 2019 r. poz. 869 z poźn.zm) - Skład 

Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie: 

Przewodnicząca - Romana Ignasiak 

Członkowie    - Ewa Dziarnowska 

                           - Agnieszka Małkowska 

uchwala, co następuje: 

§ 1 

1. Opiniuje pozytywnie przedłożony przez 'Wójta Gminy Gostynin projekt uchwały budżetowej Gminy 

Gostynin na 2021 rok. 

2. Opiniuje pozytywnie możliwość sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Gostynin na 2021 rok. 

§ 2 

Od uchwały służy odwołanie do Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w terminie 14 

dni od daty doręczenia niniejszej uchwały. 

Uzasadnienie: Projekt uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem został przekazany do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Warszawie w dniu 16 listopada 2020 roku zarządzeniem Nr 169/2020 Wójta 

Gminy Gostynin z dnia 13 listopada 2020 roku. W dniu 9 grudnia 2020 roku zostały przekazane przez 

Wójta Gminy wyjaśnienia do projektu uchwały budżetowej. Przedłożony projekt uchwały budżetowej na 

2021 rok wraz z Uzasadnieniem spełnia wymogi wynikające z obowiązujących przepisów prawa. 

W projekcie uchwały budżetowej zaplanowano: 

- dochody w wysokości 60.595.003,00 zł, w tym: 

bieżące w kwocie 57.653.653,00zł, majątkowe w kwocie 2.941.350,00 zł, 

- wydatki w wysokości 67.967.598,45 zł, w tym: 

bieżące w kwocie 57.018.178,88 zł, majątkowe w kwocie 10.949.419,57 zł. 

Projekt uchwały budżetowej zakłada deficyt w wysokości 7.372.595,45 zł, który stanowi 12,17% 

planowanych dochodów na 2021 rok. Deficyt powyższy zostanie sfinansowany przychodami 

pochodzącymi  z kredytów w kwocie 7.237.250,82 zł oraz niewykorzystanych środków pieniężnych na 

rachunku bieżących budżetu wynikających z rozliczenia środków określonych w mi. 5 ust.1 pkt 2 ustawy 

o finansach publicznych i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z 

udziałem tych środków w kwocie 135.344,63 zł. Zaplanowane źródła sfinansowania deficytu budżetu są 

zgodne z art. 217 ust. 2 ustawy o finansach publicznych. W projekcie uchwały budżetowej zaplanowano 

przychody w wysokości 7.672.595,45 zł oraz rozchody w wysokości 300.000,00 zł.  

Projekt uchwały budżetowej określa:  

- dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej i innych zleconych 

odrębnymi ustawami,  

- dochody z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych i wydatki na realizację 

zadań określonych w gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

wydatki na realizację zadań określonych w gminnym programie przeciwdziałania narkomanii,  

- dochody pochodzące z opłat i kar za korzystanie ze środowiska oraz wydatki na realizację zadań 

wynikających z ustawy Prawo ochrony środowiska,  



- dochody z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wydatki przeznaczone na 

pokrycie kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi.  

W projekcie uchwały budżetowej utworzono rezerwę ogólną oraz rezerwę celową na realizację zadań 

własnych z zakresu zarządzania kryzysowego. 

Powyższe rezerwy mieszczą się w granicach ustawowych progów. 

W projekcie uchwały budżetowej określono wydatki jednostek pomocniczych gminy na łączną kwotę 

1.016.973,19 zł. Środki te przeznacza się na realizację przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego. 

W załącznikach do projektu uchwały budżetowej zamieszczono dotacje podmiotowe oraz dotacje 

celowe dla jednostek sektora finansów publicznych i spoza sektora finansów publicznych. 

Zachowane zostały wymogi określone w art. 242 ustawy o finansach publicznych, gdyż planowane 

wydatki bieżące nie są wyższe niż planowane dochody bieżące. 

Biorąc powyższe pod uwagę Skład Orzekający postanowił jak w sentencji uchwały.  

 

Uchwała Nr Pł.415.2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 

15 grudnia 2020 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Gostynin projekcie uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

Na podstawie art. 13 pkt 12. art. 19 ust. 2 i art. 20 ustawy z dnia 7 października 1992 r. o regionalnych 

izbach obrachunkowych (tekst jedno Dz. U z 2019 r. poz. 2137) oraz art. 230 ust.2 pkt l i ust. 3 ustawy 

z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (tekst jedn. Dz. U z 2019 r. poz. 869. z poźn.zm.). 

Skład Orzekający Regionalnej izby Obrachunkowej w Warszawie: 

Przewodnicząca - Romana Ignasiak 

Członkowie     - Ewa Dziarnowska 

                            - Agnieszka Małkowska 

uchwala, co następuje: 

§ 1 

Opiniuję pozytywnie z uwaga przedłożony przez Wójta Gminy Gostynin projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

§ 2 

Od uchwały służy odwołanie do Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej \v Warszawie w terminie   

14 dni od daty doręczenia niniejszej uchwały. 

Uzasadnienie: Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej został przekazany do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w formie dokumentu elektronicznego w dniu 16 listopada 

2020 roku zarządzeniem Nr 169/2020 Wójta Gminy Gostynin z dnia 13 listopada 2020 roku. 

Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej (dalej: WPF) nie w pełni spełnia wymogi określone wart.  226 

ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r o finansach publicznych (dalej: u.f.p), tj. wykazana w załączniku              

Nr 1 do projektu WPF kwota długu w kolumnie 6 w wierszu "Wykonanie 2020" nie uwzględnia kwoty z 

kolumny 10.8. 

Skład Orzekający zwraca uwagę, iż powyższa nieprawidłowość doprowadziła do błędnego wyliczenia 

kwoty długu na rok 2021  na lata następne. 

Okres sporządzenia projektu 'NPF obejmuje lata 2021-2031 tj. spełnia wymogi art. 227 u.f.p. 



Projekt uchwały WPF zawiera upoważnienia sformułowane na podstawie art.228 u.f.p. 

Występuje  wymagana art, 223 u.f.p, zgodność wartości wykazanych w projekcie W/PF w projekcie 

uchwały budżetowej na 2021 rok. 

Zachowana została wymagana relacja pomiędzy stroną. dochodową a wydatkową budżetu. l tak, 

zgodnie z art. 242 u.f.p. wydatki bieżące nie są wyższe niż planowane dochody bieżące, 

Począwszy od 2021 roku, jak iw latach następnych objętych projektem WPF spełnione są relacje w 

zakresie indywidualnego wskaźnika zadłużenia liczonego zgodnie z art. 243 u.f.p. 

Biorąc powyższe pod uwagę Skład Orzekający postanowił jak w sentencji uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuje Pani Skarbnik, otwieram dyskusje 

nad projektem uchwały, czy do przedstawionego projektu uchwały są jakieś wnioski bądź  propozycje 

zmian? 

Radny Mirosław Nowacki: Panie Przewodniczący, Panie Wójcie Klub radnych Przyjazna Gmina 

występuje z wnioskiem o naniesienie następujących zmian w przedstawionym projekcie Uchwały 

Budżetowej na 2021 rok 

W dziale 600. rozdział 6Q014 zdjęć dotację celową dla Powiatu Gostynińskiego - kwota 150000,00 zł. 

W dziale 600, rozdział 60016 zdjęć zadania inwestycyjne pn.: 

 -  Przebudowa drogi gminnej w m. Helenów - kwota 185000,00 zł, 

-  Przebudowa drogi gminnej w m. Lipa-Sałki - kwota 200 000,00 zł, 

- Przebudowa drogi gminnej w m. Klusek - kwota 240000,00 zł, 

- Przebudowa drogi gminnej w m. Jastrzębia - kwota 150 000,00 zł, 

-  Wykonanie nakładki bitumicznej na drodze gminnej w m. Feliksów, Skrzany i Nowa Wieś kwota 65 

000,00 zł, 

- Przebudowa drogi gminnej w m. Emilianów dz. nr 18 - kwota 100000,00 zł. 

W dziale 801, rozdział 80101 zdjęć zadanie inwestycyjne pn.: 

- Przebudowa poddasza w Szkole Podstawowej w Solcu -kwota 15 000,00 zł. 

W dziale 921, rozdział 92109 zdjęć zadania inwestycyjne pn.: 

- Rozbudowa świetlicy wiejskiej w sołectwie Gaśno na dz. nr ewid. 198 (budynek w użyczeniu 

gminy) - kwota 46 500,00 zł, 

- Ocieplenie budynku świetlicy wiejskiej w m. Huta Nowa (budynek w użyczeniu gminy) kwota 18000,00 

zł. 

W dziale 926, rozdział 92601 zdjęć zadanie inwestycyjne pn.: 

- Budowa boiska sportowego wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Lucieniu  kwota 90000,00zł. 

Następnie, w dziale 600, rozdział 60014 wprowadzić dotacje celową dla Powiatu Gostynińskiego - kwota 

165 000,00 zł. 

W dziale 600, rozdział 60016 wprowadzić zadania inwestycyjne pn.: 

-  Przebudowa drogi gminnej w m. Helenów - kwota 210000,00 zł, 

- Przebudowa drogi gminnej w m. Lipa-Sałki - kwota 100000,00 zł, 

- Przebudowa drogi gminnej w m. Klusek - kwota 160000,00 zł, 

- Przebudowa drogi gminnej w m. Jastrzębia - kwota 186000,00 zł, 



- Wykonanie nakładki bitumicznej na drodze gminnej w m. Feliksów, Skrzany i Nowa Wieś - kwota 

100000,00 zł, 

- Przebudowa drogi gminnej w m. Emilianów dz. nr 18 - kwota 160 000,00 zł, 

- Przebudowa drogi gminnej w m. Marianów Sierakowski - kwota 125 000,00 zł. 

W dziale 921. rozdział 92109 wprowadzić zadania inwestycyjne pn.: 

-  Rozbudowa świetlicy wiejskiej w sołectwie Gaśno na dz. nr ewid. 198 (budynek w użyczeniu 

gminy) - kwota 15 500,00 zł, 

- Docieplenie budynku świetlicy wiejskiej w m. Huta Nowa (budynek w użyczeniu gminy)  - kwota 

38000,00 zł. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuje Panu Radnemu, czy do 

przedstawionego projektu uchwały są jeszcze jakieś propozycje zmian, bądź wnioski? 

Radny Marek Solarski: tutaj widzę zdjęte rozbudowa świetlicy wiejskiej w Gaśnym było 46500,00zł, 

teraz widzę 15000,00zł, nie wystarczy, wszystko było uzgodnione, że suma 46500,00zł, a za 15000,00 

to co się zrobi. Ja się nie zgadzam. 

Radny Stanisław Wasiński: Niestety Panie Wójcie, naprawdę bardzo fajny budżet, przemyślany a teraz 

jest przewrócony przez ludzi którzy nie znają się  absolutnie na sztuce i po prostu ciągną tylko do siebie. 

Jesteśmy w jednej gminie i chcemy reprezentować wszystkich równo.  Dziękuję. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: Szanowny Panie Przewodniczący, Wysoka Rado,  po raz drugi powtarzam 

że projekt budżetu jest przemyślany,  dogłębnie przemyślany, wspólnie z Państwem sporządzony 

projekt budżetu, ten projekt budżetu który dzisiaj przedstawiam w imieniu Wójta Gminy Gostynin, chcę 

powiedzieć że boisko które Pan Radny w imieniu Klubu przedstawił boisko szkolne w szkole 

podstawowej w Lucieniu jest całkiem konieczne do wykonania z uwagi na to że dzieci nie korzystają w 

innych boisk tylko z tego mogliby korzystać, to jest bardzo potrzebna inwestycja, o tym również 

rozmawiałem z Panem Radnym z tamtego terenu z  Panem Radnym Nowackim wcześniej i nie 

widziałam żadnego sprzeciwu teraz widzę że jest powód inwestycji z ta inwestycją.  Odnoszę się tylko 

do niektórych głównych Państwa propozycji dotyczących zmian, kwota proponowana przez Klub 

Radnych na przebudowę drogi gminnej w miejscowości Helenów w wysokości 200000,00zł po raz drugi 

powtarzam albo któryś z rzędu, na komisjach również jest kwotą za dużą, po prostu nie potrzeba tyle 

pieniędzy na tą inwestycję, więc nie wiem dlaczego Klub Radnych chce na siłę mrozić pieniądze gminne, 

które mogłyby być przeznaczone na inne inwestycje, to jest zbędne zabezpieczenie zbyt wysokiej kwoty, 

niepotrzebnie.  A drogę oczywiście chcemy robić, nie takiej długości jak Pan Radny najbardziej 

zainteresowane z tego terenu czyli Pan Radny Nowacki o tym doskonale wie. Przebudowa drogi 

gminnej w miejscowości Sałki – Lipa, powtarzam się ale muszę to powiedzieć znowu, że nie gospodarne 

jest i nie gospodarskim  podejściem jest dzielenie dróg na krótkie odcinki do wykonania w nowym roku, 

to nie jest dobre rozwiązanie z punktu widzenia ekonomicznego, ale i takiego społecznego również 

moim zdaniem. Potrzeba na dokończenie drogi w Sałkach - Lipie kwotę 200000,00zł, po to żeby 

zakończyć drogę, ta droga podbudowana w kilku odcinkach, w pięciu odcinkach, dajmy sobie spokój z 

tym dzieleniem dróg na krótkie odcinki w kilku dziesięciu odcinkach, to nie jest dobre rozwiązanie dla 

mieszkańców Gminy. Mieszkańcy składają się na budżet Gminy i mieszkańcy najbardziej na tym tracą, 

ponieważ dzielenie odcinka drogi na kilka odcinków pododcinków krótkich powoduje, że firma która 



przystępuje do przetargu po pierwsze wie że nikt z zewnątrz do takiego krótkiego odcinka nie przyjedzie, 

inna firma nie złoży oferty przetargowej, czyli ma od razu na starcie może sobie cenę troszeczkę 

podnieść niż zaproponowałaby za cenę jednostkową odcinka drogi np. za 100m, niż domyślałaby się, 

że przy dłuższym odcinku to będzie druga firma być może w przetargu, to jest jedna sprawa, druga 

sprawa to już Państwu mówiłem, ale samo zainstalowanie maszyn na budowę drogi i zabranie tych 

maszyn z powrotem kosztuje kilkanaście tysięcy złotych, to nie są drobne pieniądze dlatego proponuję 

żeby wykonywać dłuższe odcinki w danym roku, a nie dzielić dróg na dróżki bo z tego co ja wiem to 

mieszkańcy też się z tego śmieją, po prostu się śmieją niezależnie od tego, że ja tak uważam że jest to 

nieracjonalne, nie gospodarskie działanie, to jest trwonienie pieniędzy mieszkańców, bo to nie są nasze 

pieniądze, ani moje, ani Państwa, Państwa w części tak bo płacicie podatki na terenie tej gminy, ja 

mieszkam na terenie Miasta, więc podatki płacę gdzie indziej, więc nie dysponujecie Państwo swoimi 

pieniędzmi, tylko pieniędzmi mieszkańców. Dlatego proponuję dłuższe odcinki żeby Ci mieszkańcy mieli 

za niższe kwoty w efekcie wykonane więcej inwestycji, to jest logiczne bardzo, poza czynnikiem 

społecznym, że ludzie się po prostu z nas śmieją, że wykonujemy odcinki po 200-300m., nie jest to 

dobre podejście do tematu. Następnie proponowałem w projekcie budżetu połączenie, też o tym 

mówiłem, ale powtórzę już wykonie w całości drogi od Białych Źródeł do Jędrusiowej Polany czyli Klusek 

- Gorzewo, byłaby zamknięta sprawa, cała droga byłaby w tym roku asfaltowa. Jeśli Państwo zabieracie 

z mojej propozycji 80000,00zł, bo proponujecie kwotę 160000,00zł, zamiast kwoty 240000,00zł, nie 

będzie cała ta droga, znowu zostanie dziura w środku drogi, mieszkańcy powiedzą, kto to zdecydował 

o czymś takim, to nie jest logiczne podejście. Na drugi rok lub na przyszły następny rok znowu przyjadą 

maszyny, znowu trzeba za nie zapłacić, bo one nie przyjeżdżają za darmo, to wszystko kosztuje. 

Podkreślam do Państwa mieszkańców, że propozycja Klubu Radnych Rady Gminy Gostynin w moim 

przekonaniu w zakresie dróg jest zła, po prostu zła jednym słowem. Chcecie Państwo kosztem 

dokończenia drogi w Sałkach - Lipie, oraz kosztem takiego nienormalnego podejścia moim zdaniem, 

nieracjonalnego do zakończenia dużej inwestycji Klusek - Gorzewo w zakresie drogi, wkładacie 

Państwo drogę przebudowa drogi gminnej Marianów Sierakowski w kwocie 125000,00zł. Z wielkim 

szacunkiem dla mieszkańców wszystkich miejscowości tej Gminy, z bardzo dużym szacunkiem Wójt 

Gminy Gostynin podchodzi i my wszyscy pracownicy, ale ta droga w Marianowie Sierakowskim może 

poczekać do następnej możliwości finansowej Gminy Gostynin, podkreślam że jeśli wpłyną jakie kolwiek 

dotacje z wniosków złożonych przez nas do różnych Urzędów i Instytucji na pewno będziemy również 

rozmawiać w tym roku o drodze w Marianowie Sierakowskim, ale załóżmy że nie dostaniemy żadnych 

dotacji, teoretycznie może się zdarzyć przecież to na pewno ważniejsza jest dokończenie drogi w 

Sałkach - Lipie, w tym momencie ważniejsza i drogi Gorzewo - Klusek niż zostawianie takich dróg 

niedokończonych, a wprowadzanie następnej drogi, nie jest to dobre podejście do tematu. Projektowane 

było w projekcie budżetu kwota 18000,00zł, na docieplenie świetlicy wiejskiej w miejscowości Huta 

Nowa, owczem my bardzo chcemy uwzględnić inwestycje w tym roku wykonać jestem przekonany, że 

ją wykonamy za kwotę 18000,00zł, plus a złożymy dziewięć, lub dziesięć wniosków do Marszałka 

Województwa Mazowieckiego w ramach MIAS-u, czyli Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw, 

tam jest szansa i to duża szansa otrzymać dotacje w wysokości 10000,00zł, mówiłem to na komisjach, 

ale powtarzam żeby mieszkańcy tez to słyszeli. 18000,00 zł proponuję w budżecie plus ten MIAS 



10000,00zł, czyli 28000,00zł, przy założeniu a tak będzie, że wykona to ocieplenie Zakład Komunalny 

w Solcu nie potrzeba nam kwoty 28000,00zł, mówiłem to na komisji i powtarzam jeszcze raz potrzeba 

nam w budżecie 18000,00zł, w tej chwili na to docieplenie w tej inwestycji. Bardzo jeszcze raz proszę o 

zaakceptowanie projektu budżetu przemyślanego przez nas wszystkich, nie tylko przez zemnie, przez 

nas wszystkich, niektórymi inwestycjami wprowadzonymi dzisiaj na komisji i na sesji jestem zaskoczony 

tym pomysłem, wcześniej nie było. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję Panie Wójcie, czy ktoś z Państwa 

chciałby jeszcze zabrać głos? Brak 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 12, oddanych głosów 10 za, 1 głos przeciw, 1 głos wstrzymujący co 

stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta - 10 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

głosowanie nad projektem uchwały z uwzględnieniem przegłosowanego wniosku Klubu 

Radnych: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 12, oddanych głosów 9 za, 2 głosy przeciw, 1 głos wstrzymujący co 

stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta -  9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: tak jakoś jestem troszkę ździwiony, że Państwo zaproponowaliście 

dziś, przegłosowaliście i to wszystko nie tłumacząc mieszkańcom Gminy Gostynin, co powodowało 

Państwem, czy tylko większość w Radzie, czy potrzeby całej Gminy i mieszkańcom całej Gminy, czy 

większość, Klub ma większość oczywiście i tylko to, czy rzeczywiście są takie bardzo potrzeby, 

ważniejsze niż te sprawy inwestycyjne o których ja mówiłem. Przegłosować i koniec, a mieszkańcy 

tamtych terenów jakoś się nie liczą, nie rozumiem. Może ktoś odpowiedzieć? 

Radny Piotr Piotrowski: jeśli chodzi o moje inwestycje było to 18000,00zł, podwyższone zostały na 

20000,00zł, to jest docieplenie budynku świetlicy wiejskiej w miejscowości Huta Nowa, Panie Wójcie ja 

nie tylko myślę o tym, żeby przykleić styropian na ściany, ale łączy się z tym że schody są do zrobienia, 

jedne do wykonania od podstaw, obłożenie tych schodów, wykucie drzwi do kotłowni i wstawienie drzwi, 

kolejna sprawa obróbka blacharska jest bardzo kiepska, także remont to nie tylko wiąże się z 

dociepleniem  przynajmniej jednego przysłowiowego styropianu do ściany, ale wiele jeszcze innych 

rzeczy do zrobienia. Dziękuję bardzo. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: jeszcze raz podkreślam, że moim zdaniem kwota 18000,00zł, na ten 

moment przy założeniach, że złożymy wniosek, a już od dziś można składać wnioski do MIAS-u przez 

trzy tygodnie i jeśli otrzymamy potwierdzenie, że dostaniemy 10000,00zł, kwota 28000,00zł, przy 

założeniu że wykonuje to Zakład Komunalny bez żadnych dodatkowych kosztów typu zyski, typu podatki 

do Urzędu Skarbowego oczywiście nie mówię o podatkach od pracowników, ale podatkach od 



dochodów, zysków, podatkach typu VAT to wszystko nam odchodzi, kwota 28000,00zł, naprawdę 

wystarczy na te wszystkie sprawy, które Pan Radny wymienił i jestem bardzo, chcielibyśmy jako Urząd 

budować, oczywiście że tak, ale nie potrzeba aż tyle pieniędzy. Dla przykładu Państwu powiem, to też 

mówiłem na komisji, ale powtórzę Państwu mieszkańcom że w ubiegłym roku Dyrektor GCKiTW w 

Białem miał zamiar, taki pomysł miał słuszny zresztą, żeby wykonać docieplenie budynku po szkole w 

Białem, to jest dużo większy budynek w sensie powierzchni i ścian zewnętrznych niż świetlica w Hucie 

Nowej, kupiliśmy już materiały za kwotę 18000,00zł, nie zakłada, ale niech założy że jeszcze trzeba 

będzie zakupić za 5000,00zł, to razem 23000,00zł, i ten budynek będzie ocieplony większy budynek. 

Ocieplony i tam schody też są do zrobienia zewnętrzne i obróbki blacharskie również, więc po prostu ja 

tylko mówię, chce to wykonać, ale nie potrzebna taka kwota, za duża kwota jest przeznaczona na ten 

cel, niepotrzebna. Oczywiście jeśli złożymy wniosek do MIAS-u, a go nie otrzymamy zapewnienia 

dofinansowania, nie będzie zawarta umowa wówczas wrócimy do tematu na sesji, ale na ten moment 

nie zakładam, żeby na tak ważną inwestycję typu ograniczenie emisji do powietrza Sejmik Województwa 

Mazowieckiego nie przyznał  kwoty 10000,00zł. 

Radny Piotr Piotrowski: też brałem to pod uwagę, że możemy takiego dofinansowania nie dostać. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo, zamykam dyskusje nad 

projektem uchwały. 

   

Do punktu 6-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Statutu Gminy Gostynin. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: zmiana dotyczy jedynie załącznika nr 4, gdzie przez dodanie w pkt. 

12 wpisano "Gminny Zakład Komunalny z siedzibą w Solcu" to jest cała zmiana. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję, czy do przedstawionego projektu 

uchwały są jakieś wnioski, zapytania, bądź propozycje zmian? Brak 

opinie: 

Komisja Oświaty projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 12, oddanych głosów 12 za,  co stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta -  12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 7-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Gostynin na lata 2010-2025. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: projekt uchwały był omawiany na komisjach, przedstawiała go bardzo 

szczegółowo Pani Kierownik referatu Rozwoju Gospodarczego. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy ktoś z Państwa Radnych co do 

przedstawionego na komisji projektu uchwały ma jakieś zapytania, bądź propozycje zmian? Brak 

opinie: 



Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 12, oddanych głosów 12 za,  co stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta -  12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

Radna Jolanta Sulma wyszła z sali posiedzeń. 

 

Do punktu 8-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za  

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Gostynin. 

Zastępca Skarbnika Iwona Rosiak: Szanowni Państwo uchwała w sprawie opłat i zagospodarowania 

odpadami została podjęta w końcówce roku 2019, tutaj nic się nie zmienia, jest tylko tak jakby 

porządkowy charakter zapisu, doprecyzujący zapis poprzedniej uchwały mianowicie jest określony 

termin, że opłaty są umieszczane w okresach miesięcznych i za dany miesiąc płatność następuje do 

15-go dnia następnego miesiąca. To są tylko te zmiany takie porządkujące, uściślające zapisy z 

poprzedniej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję Pani Skarbnik, czy do 

przedstawionego projektu uchwały są jakieś zapytania, bądź propozycje zmian? Brak 

opinie: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 11, oddanych głosów 11 za,  co stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta -  11 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 9-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki nr ewid. 70/22 położonej w miejscowości Gorzewo, gmina Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: wprawdzie też nie mam nic do dodania odnośnie tej uchwały co 

mówiłem do komisji, może jednym zdaniem tylko jest właściciel nieruchomości działki 73/22 w 

miejscowości Gorzewo złożył do Wójta Gminy wniosek o sporządzenie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla tej działki, ta działka jest dosyć duża, a rzeczywiście istniejący 

plan zagospodarowania przestrzennego jest duże ograniczenie odnośnie jej możliwości i zabudowy, 

tylko mały fragment działki jest przeznaczony do zabudowy, nie wiedzieć tak naprawdę czemu tak się 

stało w poprzednim planie, oczywiście uwzględniamy z Urzędu prośbę mieszkańca, właściciela 

nieruchomości. Jeśli Szanowna Rada przystąpi do sporządzenia planu wówczas będzie potrzeba to 

zrobić Ta zmiana nie obliguje absolutnie ze studium zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Gostynin, to jest podstawa do podjęcia tej uchwały. 



Radna Jolanta Sulma wróciła na salę posiedzeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję, czy do przedstawionego projektu 

uchwały są jakieś propozycje zmian, bądź wnioski? Brak 

opinie: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 12, oddanych głosów 12 za,  co stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta -  12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 10-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: taki króciutki wstęp zrobię, zaraz po sesji w ciągu kilku dni będzie 

ogłoszony przetarg na zakup kruszywa  w ilości 3000 ton  i oczywiście sukcesywnie będziemy naprawdę 

poprawiać i remontować stany dróg tych gruntowych. O tym kruszywie wspomniałem i o zakupie, Pan 

Radny Murawski np. prosił o remont drogi nr. 94 w Miałkówku, oczywiście pozyskamy kruszywo i 

najgorsze miejsca, nie całą drogę, tylko najgorsze miejsca i zadolenia postaramy się poprawić czyli stan 

drogi w tych najgorszych miejscach poprawić. 

Pani Radna Sulma; tu to ja poproszę abym mógł odpowiedzieć na piśmie Pani, bo w zakresie połączenia 

drogi gminnej z drogą wojewódzką Skoki - Kiełpieniec, dostanie Pani Radna odpowiedź na piśmie. 

Odnośnie informacji dla mieszkańców w zakresie docieplenia budynku po byłej szkole w Skrzanach, to 

wiadomo że Państwo przegłosowaliście budżet na ten rok i takie zadanie jest to zadanie inwestycyjne, 

ono nie znalazło się w budżecie tego roku, a widzimy tego potrzebę oczywiście, tylko w ramach 

możliwych na ten moment środków nie mogło się znaleźć, to są naszym zdaniem i Państwa zdaniem 

również ważniejsze zadania inwestycyjne na ten rok, jeśli będziemy mieli dodatkowe środki o których 

wspomniałem z ewentualnych dotacji wówczas może wrócimy do tematu jeszcze w tym roku.  

Pan Radny Wasiński; to się wiąże z tym całym wstępem, że jeżeli będziemy mieć kruszywo to będziemy 

generalnie poprawiać stan dróg na terenie Gminy Gostynin, bo tam też oczywiście i nie tylko tam 

widzimy taką potrzebę. 

Pan Radny Lemański prosił o dwie sprawy, o wycięcie konarów drzew na drodze od Białych Źródeł w 

kierunku plaży i druga sprawa droga od skrzyżowania na wysokości Remizy strażackiej woda ścieka do 

strugi, powstała wyrwa, tutaj  zadzwoni do Pana jeśli Pan pozwoli  pracownik z Urzędu Gminy i byśmy 

chcieli żeby Pan spotkał się z nim na miejscu, bądź ze mną też i byśmy omówili już na miejscu. Podjęli 

byśmy stosowne decyzje od razu na miejscu. To są wszystkie interpelacje. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo. 

 

Do punktu 11-go. 

Wnioski wypracowane przez Komisje. 

Komisja Porządku wniosków nie wypracowała. 



Komisja Rozwoju Gospodarczego wypracowała 2 wnioski:   

1. Wniosek Radnej Marioli Dan-Liberadzkiej w sprawie: podjęcia działań mających na celu 

wyprostowanie spraw dotyczących prawa do dysponowania gruntami pod drogę gminną w miejscowości 

Bolesławów w celu wykonania na niej drogi asfaltowej – komisja zaopiniowała pozytywnie. 

2. Wniosek Radnego Kamila Balcerzaka w sprawie: przygotowania zmiany Uchwały Rady Gminy 

Gostynin nr 123/XIV/2019, w § 11 pkt. 1 dot. wydłużenia okresu odbioru nieczystości płynnych z 1 raz 

na 4 miesiące do 1 raz na 6 miesięcy  – komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Komisja Oświaty wniosków nie wypracowała. 

Komisja Budżetu i Finansów wypracowała wniosek „Klubu Radnych” dotyczący zmian uchwały 

budżetowej na rok 2021 – komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Radna Jolanta Sulma wyszła z sali posiedzeń. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz wyszła z sali posiedzeń. 

 

Do punktu 12-go. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy do przedstawionego protokołu wysłanego 

Państwu Radnym są jakieś wnioski, bądź propozycje zmian? Brak 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 10, oddanych głosów 10 za,  co stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta -  10 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 13-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Sołtys: Panie Wójcie Sołtys wsi Helenów, chciałem się zapytać na temat wykupu gruntu pod drogę, z 

tego co słyszę została już załatwiona, tylko pytam się kiedy to nastąpi, bo jakieś tam już końcowe, jest 

ku końcowi to wszystko bo do tej pory ja nie za dużo wiem, bo nie jestem informowany z Urzędu, czy 

coś dzieje się, dowiaduje się od osób obcych ja się dowiaduje dopiero z postronnych ust, myślę że to 

byłoby takie wskazane, że jak mamy działać razem, a ja mam być pośrednikiem między mieszkańcami, 

więc powinienem o tym wiedzieć, to jest jedna sprawa. Druga sprawa Pan Radny Nowacki na zebraniu 

wiejskim był i powiedział tak; że na inwestycję drogową w roku 2020 jest przeznaczone 100000,00zł, 

nie wiem czy dobrze słyszałem bo akustyka jest taka dość duża, że wykup został zamknięty w 

50000,00zł,nie wiem czy dobrze słyszałem, więc chciałbym się zapytać gdzie jest następne te 

50000,00zł, bo było 100000,00zł, przeznaczone na wykup, inwestycje drogowe. Poza tym u mnie te 

drogi są naprawdę paskudne, a autobus jeździ i wodzi dzieci do szkoły, myślę że nam wszystkim zależy 

na tym żeby ten autobus funkcjonował i się nie psuł, ponieważ część jest wygruzowane, ale w tym się 

wybijają dziury, co mogę to ratuje się po prostu łopatami, ale nie da się tego pokonać, na pewno 

większość Sołtysów ma taki sam problem, ale jestem i proszę mi to wyjaśnić 



Z tego co słyszę 185000,00zł, Pan proponuje na ten odcinek drogi, nie wiem czy to by starczyło Pana 

zdaniem od figurki do samej górki do końca, tutaj Pan Radny na 210000,00zł z tego co słyszę, ja nie 

wiem czy te 210000,00zł Wam wystarczy bo tam jest ze 300m, nie mierzyłem tego ale tak mi się wydaje, 

to jest druga sprawa. Teraz ja zgłaszałem, mam pismo na które nie dostałem odpowiedzi, tam wcześniej 

co było robione od figurki do drogi tej, to jest droga powiatowa, ten odcinek i tam nie ma pobocza, ludzie 

się ślizgają, na szczęście nie wpadł nikt jeszcze tylko zaczepił się, bo przodem wjechał i zaczepił się 

podwoziem. Panie Wójcie jest to jakieś zagrożenie, ja składałem pismo bodajże w lipcu, albo w sierpniu, 

z Nadleśniczym rozmawiałem prywatnie, usunąć drzewa żeby przesunąć ten rów który jest tam przy 

boku między lasem, a drogą żeby uzyskać pobocze, no niestety nie mogę się doprosić żadnej koparki 

czy ładowarki, to jest druga sprawa. Teraz trzecia sprawa to jest taka, że ten asfalt który jest zrobiony 

od figurki w kierunku drogi powiatowej tam jest przestrzeń o jakieś 30m, nie jest to fajne, tam się takie 

dziury wybijają, wie Pan jak ktoś się rozpędzi, bo jak mieszkańcy w swoim to oni wiedzą, ale kurier który 

jedzie to wpaduje w tą przestrzeń, zadbajmy o to jakoś, uważam że można byłoby to połączyć, nie wiem 

kiedyś była taka propozycja jeszcze wcześniej bodajże w 2019r, że będzie kompleksowo projekt robiony 

na dołączenie asfaltu do tej drogi powiatowej jakoś to nie daje efektu. I chciałbym bardzo prosić 

Szanowną Radę żeby te 60000,00 nie przepadło z tamtego roku w jakiś sposób to ja zostałem tylko na 

zakup tej ziemi, tych gruntów i nic więcej żadnej inwestycji. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję Panie Sołtysie, czy Pan Wójt chciałby 

się odnieść do tego co usłyszał? 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: sprawa którą na początku Pan powiedział, trochę sobie zapisywałem, 

a część nie zdążyłem dopisać, wolałem słuchać jak Pan ładnie mówi,  czy sprawa jest załatwiona 

wykupu, nie jest załatwiona jeszcze, na razie jest zrobiony podział działek pod poszerzenie drogi, 

uzgodnione z właścicielami poszczególnych działek kwoty za  1m2  odszkodowania i nie zdążyliśmy w 

ubiegłym roku spisać Aktu Notarialnego z różnych przyczyn, może nie z przyczyn żeby spisać wszystkie 

Akty, np. jeden z właścicieli nieruchomości jest zagranicą cały czas, też nie mogliśmy tego dokonać. 

Proponowane było i było w budżecie Gminy wcześniej 100000,00zł,  na wykup gruntów, ale kwota była 

oszacowana po prostu przeznaczona na to, za duża kwota była przez nas, przez Urząd Gminy 

oszacowana z tego powodu, że po pierwsze; nie wiedzieliśmy ile gruntów będziemy musieli pozyskać 

na poszerzenie drogi od właścicieli prywatnych tych działek, to jest jedna sprawa, następnie nie 

wiedzieliśmy w ogóle ile będzie trzeba zapłacić za 1m2  poszczególnych działek, ta kwota była trochę 

na wyrost dana, teraz wiemy dokładnie, mamy zrobiony projekt podział działek jest zatwierdzony, wiemy 

dokładnie ile m2  każdej działki na pozyskanie poszerzenia tej drogi, wiemy ile za każdą działeczkę 

będziemy musieli zapłacić plus notariusz i ta kwota 50000,00zł,  wystarczy na tą sama sprawę, czyli na 

załatwienie sprawy pozyskania gruntów nie potrzeba teraz wiemy 100000,00zł. Ta sama rzecz będzie 

załatwiona za 50000,00zł, więc tylko i  wyłącznie z tego powodu, a nie żeby czegoś tam nie dokonać, 

nie kupić jakiejś działki, będą działki wykupione wszystkie za niższą kwotę. 

Następnie na pismo brak odpowiedzi, ja rozmawiałem wtedy z Panem na ten temat, w tej sprawie 

wpłynęło pismo od mieszkanki, Pani która mieszka przy tej drodze o której cały czas mówimy, ta Pani 

dostała odpowiedź, jeśli Pan nie dostał to bardzo przepraszam, ale rozmawialiśmy na ten temat. 



Sprawa wykonania rowu po lewej stronie tej drogi nie jest taka oczywista, to jest grunt leśny, za 

wyłączenie dróg z gruntów leśnych a w ogóle uzyskanie zgody na to, pozwolenie na wykonanie tej 

inwestycji musi być od Lasów Państwowych, nie tylko od Pana Nadleśniczego Nadleśnictwa Gostynin, 

więc nie myślimy o rowie z lewej strony tylko z prawej strony tej drogi, tam jest miejsce również na to, z 

prawej strony to pomiędzy drogą, a nieruchomościami właścicielami działek zabudowanych już dwie 

działki są zabudowane, droga wojewódzka, tak owszem i tak zrobimy. Projekt tej drogi w Helenowie 

będzie obejmował również skrzyżowanie z drogą Pan powiedział powiatową, ale to jest wojewódzką, 

będzie obejmował projekt, my się z tego nie wycofujemy bo to szkoda drogi po prostu  

Sołtys: a kiedy to nastąpi, no bo to jest bodajże 4, czy 3 lata i tam po mojej stronie rów jest niedołączony. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: projekt będzie wykonany i droga będzie wykonana, w projekcie już 

teraz w budżecie są pieniądze zagwarantowane na to i w tym roku będzie wykonane, nie zakładam 

żeby było inaczej, w tym roku bieżącym, natomiast długo to trwało bo podejście do tego tematu jak Pan 

chyba wie było takie nietrafione można tak delikatnie powiedzieć w ogóle do tej drogi bo zakładaliście 

Państwo jako Gmina, ze należy pozyskać grunty leśne, wyciąć drzewa, uzyskać zgodę, zapłacić wiele 

tysięcy złotych za wyłączenie gruntów z produkcji leśnej, uzgodniliśmy i to jest dobre rozwiązanie i 

pozyskamy grunty tak jak właśnie to teraz robimy od właścicieli nieruchomości prywatnych, czyli nie 

będzie żadnego włączenia z produkcji leśnej, będzie to znacznie taniej i lepiej. 

Sołtys: Panie Wójcie tylko jest jeszcze jedno, dalej również będziemy mieli ten sam problem, od tej górki 

w kierunku tam Staszewskich, tam już jak był Pan na miejscu tam w drodze wyrosły drzewa i znów do 

Sołtysa jest problem, ludzie mają m.in. Radny powiedział żeś równał drogę nie w tym miejscu. Panie 

Wójcie skąd ja mogłem wiedzieć gdzie jest pas drogowy skoro to nie było wytyczone, jak na przyszłość 

to ja uważam że powinno się robić w ten sposób, wytyczyć drogę dziś, a jutro dać równiarkę obrysować 

w tym  miejscu jest droga i wszyscy wiedzą, ja wiem i nie ma tego że ktoś pójdzie sobie i kopnie ten 

palik, który jest jakimś tam palikiem, także na przyszłość ja uważam że, ja nie chciałbym tu ingerować, 

ale uważam że tak byłoby najlepiej. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: ja też tak uważam, powiem Panu że tak byłoby najlepiej jak Pan 

powiedział, wytyczyć itd, wytyczenie kosztuje po pierwsze każdej drogi, nie wiem ile set tysięcy złotych, 

set tysięcy złotych trzeba byłoby na to żeby każdą drogę którą zamierzamy poprawiać bo ja nie mówię 

o inwestycjach bo tam liczymy, oczywiście, ale którą my mamy zamiar poprawiać w ramach remontu 

dróg w ramach i zakupu kruszywa żeby każdą drogę wskazać, nawet gdy geodeta wskaże drogę, że tu 

jest droga, właściciel sąsiedniej nieruchomości może się z tym nie zgodzić, może dojść do 

rozgraniczenia itd., to byłoby najlepsze rozwiązanie, myślę że nie jest to złym rozwiązaniem to co 

mówimy. 

Sołtys: nie, ja nie mówię że jest to zły, tylko wie Pan Panie Wójcie ja w tej chwili idę z nakazami podatku 

i ludzie trudne pytania mi zadają, Panie Sołtysie co się dzieje na wsi, na Gorzewie jest problem, gdzieś 

tam problem, a Helenów nic, tłumaczę że są wykupy musi być grunt który się nim jeździ to jest asfalt w 

pewnym sensie rozumiem, ale ile to może trwać, ja mówię procedury są. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: tak jak Pan powiedział i słusznie  bo ja nie śledziłem od kiedy ten temat 

jest w ogóle rozważany, kilka lat, bo to było w 2019r, w ubiegłym roku się za to wzięliśmy i w tym roku 

będziemy to robić, wzięliśmy się od zera do tematu. 



Sołtys: słowo, pytam się przy wszystkich. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: słowo, że zrobimy wszystko 

Sołtys: czy asfalt dojdzie tam do tej góry, za te pieniążki które tu Radny proponuje, Pan Wójt 

zaproponował, czy do tej górki dojdzie asfalt? 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: wie Pan od tego Rada Gminy tzn.  mieszkańcy Gminy zatrudnili Wójta 

Gminy, który ma do pomocy swoich Urzędników, powinni być fachowcami i uważam że są, ja też się do 

nich zaliczam i mówię że wystarczy, więc rozważanie na ten temat bym zakończył czy wystarczy, czy 

nie. 

Sołtys: dziękuję bardzo, trzymam za słowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo. 

Radny Marek Solarski: w sprawie tego przetargu na kruszywo, może należałoby zakupić grubszej frakcji 

na wiosenne roztopy, jak dziury będą to drobna frakcja utonie, a grubszą by się zagęściło na te 4-6cm 

frakcji 400-500 ton. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: już podjęta została decyzja w tej sprawie, kruszywo będzie 1 rodzaju 

od 0 – 0,63, czyli będzie troszkę grubsze. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: chciałbym zgłosić problem bieżącego 

utrzymania dróg w miejscowości Lisica, problem ten zgłaszałem już do referatu, z Panem Jarkiem 

rozmawiałem, tam jest ta droga w bardzo złym stanie, też usłyszałem że będzie przygotowany przetarg 

na kruszywo, jakby się udało pozyskać tego kruszywa to jeden z właścicieli który dojeżdża do swojej 

posesji, ma tam kurniki zgłaszał ten problem, on od dłuższego czasu sam próbował tą drogę w jakiś 

sposób przywrócić do użytkowania, nie mniej jednak powiedział że chciałby w końcu jakiejś pomocy ze 

strony Gminy jak najbardziej zgłasza jakieś arcyklowanie w kosztach i niemniej jednak prosi o wsparcie 

od właściciela gruntów.  

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze w tym punkcie  zabrać głos? Brak 

 

Do punktu 14-go. 

Zakończenie obrad sesji. Zakończono o godz. 15.00.  

Przewodniczący Rady Gminy Kamil Balcerzak podziękował Radnym, oraz wszystkim obecnym za 

uczestnictwo w obradach XXIX Sesji Rady Gminy i zamknął je. Dziękuję bardzo.  
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